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V Ribiški družini Radeče so ponosni 
na to, da jim je bilo zaupano tekmo
vanje v lovu rib s plovcem za invalide 
v letu 2004 in organizacija letošnjega 
evropskega prvenstva, na katerega se 
je prijavilo do sedaj rekordno število 
ekip iz 27 držav.
S temeljitimi pripravami na EP so, po 
besedah predsednika RD Radeče Fer
da Barachinija, začeli že pred dobrim 
letom. Na novo so uredili tekmovalna 
mesta, ki se nahajajo v petih sektorjih 
od Loke pri Zidanem Mostu v sevniški 
občini do odseka pod obvoznico Ra
deče. Ker je šlo za 149 tekmovalcev s 
spremljajočim osebjem, na tekmi pa je 
sodilo kar 175 sodnikov, so morali za 
tolikšno število ljudi v soorganizaciji z 
Občino Sevnica poskrbeti tudi za raz
položljiva prenočitvena mesta. Vodja 
organizacijskega odbora Brane Zelič 
je povedal, da so bile ekipe nastanje

ne od Čateža do Laškega in v manj
ših krajih, na Vrhovem, v Šentjanžu, 
Krmelju in Tržišču. V ponedeljek, 22. 
06. 2009 se je za tekmovalce začel ob
vezen uradni trening.
Slovesna otvoritev 15. EP v lovu rib s 
plovcem je bila v petek, 26. 6. 2009, 
ob 18.00 pred Občino Radeče, kjer je 
bil dva dni kasneje tudi zaključek s po
delitvijo pokalov in medalj. Slavnostni 
govornik je bil minister za šolstvo in 
šport Igor Lukšič.
Slovensko reprezentanco so sestavljali 
Aleš Kancler, Petar Dimitrovski iz Bre
žic, Robi Bačič, Mitja Kmetec, Jernej 
Ambrožič in rezerva Žiga Pavlič. Tre
ner slovenske ekipe je bil Stanko Ver
stovšek iz RD Radeče, kapetan pa Jože 
Šmejc.
Prvo mesto med ekipami so zasedli 
člani madžarske reprezentance, drugo 
mesto reprezentanti Belgije in tretje

Angleži, medtem, ko so se Slovenci 
uvrstili na 15. mesto. Med posamezni
ki je zmagal Anglež Hemingray Steve, 
drugi je bil Varga Joszef iz Madžarske 
in tretji Stronck Rene iz Luxemburga. 
Najbolje uvrščeni Slovenec, Kancler 
Aleš, je bil trideseti.
Predsednik evropske federacije za 
športni ribolov Claudio Matteoli je 
ugotovil, da je Slovenija tako zelena 
zato, ker vsak dan dežuje. Evropsko 
prvenstvo v lovu rib s plovcem v Rade
čah je označil kot najboljše, brezhibno 
izvedeno tekmovanje, kljub deževne
mu vremenu. Angleški ribiči se name
ravajo v letošnjem poletju vrniti še kot 
dopustniki.
Potrjen je bil tudi koledar evropskih 
in svetovnih prvenstev za leti 2010 in 
2011.

Besedilo: Rudi Špan 
Slike: Iztok Gospodari?, K I RC Radeče
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Zasavje si zasluži 
razvojno priložnost

Brezmejna sila 
narave
Izbiramo naj društvo 
in naj prostovoljca

Intervju: zborovodki
nja Mojca Zupan

Z glasbo v poletje - 
KUD Veter Hrastnik

Napoved nove 
gledališke sezone

Špegu:
Dejan Počivavšek

Kofetkanje 
pri brunarici

Zasavc-a izdaja Grafika Gracer d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Fanti Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 041 410 734, komerciala: 031 822 533,040 267 411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR (6.750.00sm, polletna 13,52 EUR (3.240,00 sm.
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.

UVODNIK
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'V Tevcrjctno! Oh zaključevanju tegale IN Zasavca, res že globoko na oni 
strani »mrtve črte«, je prišla vest iz 
izlaškega ETI-ja, da so na javnem 
razpisu uspeli, tako, po domače 
rečeno, priti do denarja. Zaradi 
povečanega obsega dela bodo 
33 čakajočih poklicali nazaj na 
delo. Ali ni to krasno! Že res, 
da jih je na čakanje odšlo pre
cej več, ampak nekaj jih bo pa 
le spet delalo...
Termoelektrarna Trbovlje,
ki je prvo tromesečje zaklju
čila v rdečih številkah, se je 
uspela zavihteti ob polletju vsaj mal
ček na črno polje.
Zagorska občina je ob ne-prodaji nepremičnin v Vrsarju 
po besedah župana celo zaslužila, ko je obdržala 80.000 
€ varščine, ki jo je moral vplačati potencialni kupec Ma
riborčan Vladimir Krajilo in jo - pomislite!- ni zahteval 
nazaj. (Ja, le na kakšni podlagi bi jo lahko?)
Vse to zaradi, bojda, recesije in gospodarske krize. In tu
kaj se pričenja naslednja štorija, ki ji je ime Oria. »Reci mi 
tiho, tiho...reci mi najtiše...samo dva lastnika, zaposle
na v Orii, sta vedela, da jo je pred desetimi dnevi kupila 
»največja svetovalna družba v slovenski lasti« Taxgroup 
s Klemnom Šešokom na čelu in postala edini družbenik 
zagorske Orie. A, zakaj jo je kupil? Ha: »Zaradi sinergij- 
skih učinkov, ki jih nameravajo izkoristiti na področju 
implementacije poslovnih procesov!« in svojim storitvam 
tako dodal »kakovostnega ponudnika poslovnih rešitev.« 
Razumeli? Ne? Tudi jaz ne, ampak tega za živo glavo ne 
priznajmo - kajti, kako bi drugače razložili petdesetim 
delavcem, ki niso imeli pojma, kaj se »handla« in da sploh 
se kaj. Mislila sem, da je normalno, da človek kupi nekaj, 
kar želi imeti, pa sem spet izpadla nevedna. Zdaj bo novi 
družbenik zagorsko lokacijo menda kar opustil, del ljudi 
odpustil, del pa preselil v Ljubljano...
Saj ni res - pa je! In tista sinergija in implementacija? Ker 
ne maram tujk, med drugim tudi zato, ker imamo dovolj 
bogat slovenski jezik, sem pogledala v slovar tujk, kaj bi 
neki to bilo:
Sinergija je usklajeno delovanje in ustvarjalno sodelova
nje - iz grške synergia, ki je tvorba »syn«: s ali z nečem in 
»ergon«: aktivnost;
Implementacija - razvijanje, tudi vgradnja posameznih 
podatkov z. namenom izboljšanja - možnost posredovanja 
in vplivanja s strani uporabnika na delovanje programa;
Hja in ob vsem tem je treba pohvaliti otrokom prijazno 
občino Trbovlje, ki je na 14 lokacijah uvedla »varne toč
ke«, kamor se lahko zatečejo pred nasiljem, mučenjem, 
ponižanji, trpinčenjem in drugimi zlorabami. Hvala bogu 
so na MCT zagotovili, da ne bodo odklonili pomoči niti 
odraslim...in, videti je, da jo bomo potrebni ob mučenju 
s tujkami.

Naslovnica:
Osvežitev v trboveljskem bazenu 

Slika: MaH r
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Junijska s^|a OS OMMvm
Junijska seja OS Občine Hrastnik, ki je bila 18. VI. 2009, je imela trinajst točk dnevnega reda.

V četrti točki so obravnavali in potrdili obširno in natanč
no poročilo o poslovanju KPS za leto 2008. Za prihodnjič 
so predlagali še poročilo analize o kvaliteti pitne vode na 
območju Hrastnika. Direktorica Nives Venko pa je podala 
ugotovitev Zavoda za zdravstveno zavarovanje Maribor - 
enota Hrastnik, da je bila vodo oskrba v letu 2008 varna 
in zdrava. Občinski program varnosti, ki je zelo obširen, so 
sprejeli z nekaterimi dopolnitvami.
V zvezi s spremembami cen storitev Doma starejših Hra
stnik omenimo na primer ceno prinašanja kosila uporab
nikom za prvo cono, ki je 1,85 € (KS Rudnik, Steklarna, 
Prapretno, Dol - Marno, del KS Čeče (naselje Boben do 
Zadružnega doma Čeče), za drugo cono pa 2,58 € - to so 
vse ostale, bolj oddaljene krajevne skupnosti. Soglasje k 
cenam velja od 1. 7. 2009 dalje.

Prvi rebalans proračuna občine Hrastnik za leto 2009 na 
89 straneh so po daljši razpravi potrdili. Prihodki znašajo 
17.300.221 €, odhodki pa 17.240.531 €. V tem letu bodo 
sredstva proračunskih rezerv uporabili za sanacijo plazov 
pri hiši Senčar v Čečah, nad hišami Udovč - Javoršek ter 
na terenu Slatne proti objektoma Zupanc, Ravnikar ter 
Humski.
Če zadnje štiri točke preskočimo, smo že pri pobudah in 
vprašanjih, kjer so razpravljali o interesu občine za izgra
dnjo širokopasovnega omrežja, o pobudi za ureditev trav
natih površin ob cesti na relaciji od železniške postaje pro
ti upravi TKI Hrastnik, o ekologiji... Strinjali so se tudi o 
ponovni razpravi o tretji razvojni osi na občinskem svetu 
občine Hrastnik, na katerem bi sprejete sklepe posredovali 
vladi RS.

Fanči Moljk

Marjanu Kozjeku 
v spomin

Obstajajo ljudje, ki ne dočakajo visoke starosti, a kljub 
temu dovolj dolgo živijo, da zaznamujejo svoj čas in pro
stor. V Zasavju je bil eden takšnih Marjan Kozjek, ki je 
bil šest let ravnatelj Gimnazije in ekonomske srednje 
šole (GESŠ) Trbovlje. Kmalu po zaključku šolskega leta 
2008/09 je odjeknila žalostna vest, da se je poslovil. Pri 
47 letih se je končala njegova življenjska pot, a njegova 
dediščina priča o tem, da je bil učitelj in ravnatelj, kakr
šnih bi si lahko profesorji, dijaki, njihovi starši in širša 
skupnost le želeli. Kozjek je s šolo živel tudi izven službe
nega časa, saj je bil prepričan, da je uspeh pri nekem delu 
mogoč le, če mu je človek predan. To je bilo čutiti tudi 
v zadnjem obdobju, čeprav se je spopadal z vse'večjimi 
zdravstvenimi težavami, ki jim na koncu ni bil več kos. 
Kozjek je bil po rodu Gorenjec. V Zasavje ga je leta 1987 
pripeljala ljubezen. Priženil se je v Čeče, kjer ga je hribo
vsko okolje z Mrzlico in Kalom v ozadju spominjalo na 
rodno Dobravo pri Kropi. Tistega leta je začel učiti fiziko 
in tehnični pouk na Osnovni šoli Trbovlje. Ta profil mu je 
ustrezal, ker je bil po pedagoški izobrazbi predmetni uči
telj fizike in kemije. Na GESŠ je prišel leta 1988. Najprej 
je bil učitelj fizike v ekonomskem programu in laborant za 
fiziko pri gimnazijskem profesorju Bojanu Pajku, ki mu je 
poleti 1993, ko je bil prav tako v najboljših letih, načrte 
prekrižala tragična nesreča v gorah.
Med študijem je bil Kozjekov hobi računalništvo, zato je 
hitro ugotovil, da je tudi to njegova perspektiva na Gi
mnaziji. Vpisal je drugo stopnjo študija na Fakulteti za 
organizacijske vede v Kranju, smer informatika. Hkrati 
z začetkom študija je leta 1990 začel v poklicu spreje
mati vedno več obveznosti na področju računalništva in 
informatike. Sprva je vodil praktične vaje, nato je prevzel

predmet v celoti.Iz želje po odkrivanju nekaterih novih 
področij se je odločil kandidirati za ravnatelja, ker je želel 
nekaj prispevati k lastni osebnostni izgradnji in izgradnji 
organizacije. Preplezal je vse učiteljske stopnje, tudi glede 
pedagoških nazivov - od mentorja prek svetovalca do sve
tnika. Tako je bilo kandidiranje za ravnatelja logična po
sledica gradnje poklicne kariere. Zavedal se je velike rav
nateljske odgovornosti, saj je ravnatelj stičišče interesov 
profesorjev, želja dijakov in staršev ter okolja, v katerem 
deluje šola.
Besede, ki jih je povedal pred štirimi leti v intervjuju za 
Zasavca, nazorno opisujejo naravnanost šole v času njego
vega vodenja. Takole je dejal: »Sola je kompleksen organi
zem. V njej delujejo številne sile, ki jih je treba ustrezno 
usmeriti. Vodilo je, da dijakom zagotavljamo v prvi vrsti 
kakovostno znanje, v drugi vrsti pa omiko, torej kultur
no bogastvo, ki je tudi zelo pomembno. Prizadevamo si 
razvijati vrednote, ki bodo dijakom služile v življenju, od 
solidarnosti do zdravega načina življenja in občutka za 
sočloveka. Prizadevamo si zagotavljati dobre pogoje za 
delo učiteljev in dijakov, od kakovostne opreme z učno 
tehnologijo in drugimi učnimi pripomočki do strokovnega 
izpopolnjevanja učiteljev. Iščemo odgovore na nove izzi
ve. Moj cilj je tudi, da šola ne le obdrži veljavo v kraju, 
ampak se njena pomembnost še poveča. Želimo biti usta
nova, ki je odprta od jutra do večera. Dopoldne je na voljo 
za redno šolsko delo, popoldne pa želimo pritegniti dijake 
in ostalo populacijo z obšolskimi dejavnostmi. Na šoli je 
možnost rekreacije, fitnesa, gostuje Tretja univerza, nav
zoči so študenti z raznimi aktivnostmi.«
Naj bo prizadevanje, ki ga je v svoje delo vtkal Marjan 
Kozjek, vodilo njegovemu nasledniku oziroma nasledni
ci. Njegova predanost šoli pa bo tudi v prihodnje ostala 
neprecenljiv kamenček v mozaiku razvoja ne le GESŠ, 
ampak zasavskega šolstva nasploh. Kdor obrodi sadove, 
ga smrt ne more izbrisati, temveč samo poudari njegove 
kvalitete.

Besedilo: Boštjan Grošelj

za avc 16. julij 2009



V sredo, 2. julija 2009, je bila na Kalu že šesta tiskovna konferenca Občine Hrastnik v mandatu 2007- 
2010. Poleg zasavskih novinarjev in župana Mirana Jeriča so bili prisotni še njegovi sodelavci Janez

Kraner, Tomaž Sihur in Ljubo Zalezina.

Tudi letos so ob prazniku predali namenu nekaj rekon
struiranih odsekov lokalnih cest, najbolj pa se ponašajo z 
vodovodom za območje Turje - Gore - Kopitnik, ki bo po 
tehničnem pregledu oskrboval to področje s pitno vodo. 
Potekata še dva projekta, in sicer urejanje mestnega jedra 
Hrastnik in rekonstrukcija cest na Dolu. Za vse to so pri
dobili 17 milijonov evropskih sredstev - to je za tri ob
činske proračune. Do jeseni bo končana gradnja central
ne čistilne naprave in manjkajoče kolektorsko omrežje. 
Zagotovljena so tudi sredstva za sofinanciranje izgradnje 
Centra za ravnanje z odpadki CEROZ - druga faza, ki je 
vredna 14.991.669 evrov. Omenili so še dva večja občinska

objekta - preureditev poslovne 
dvorane v novo knjižnico in 
gradnjo poslovnega objekta KS 
Steklarna na mestu sedanje Lo
garjeve hiše. Poteka tudi nekaj 
del na področju državnih ce
stnih omrežij.
Lotili so se še tem kot sofinan
ciranje raznih društev, vlaganja
na šolskem in športnem področju, investicije v zdravstvo in 
podobno. Odgovorili so na nekatera novinarska vprašanja 
s področja socialnega varstva, štipendiranja in ekologije.

Rebalans sprejet, nekater 
investicije vendarle ostale

Na 18. redni seji zagorskega občinskega sveta je bil v po
nedeljek, 29. junija 2009, sprejet prvi rebalans letošnjega 
proračuna. V njem je predvidenih za 600 tisoč evrov manj 
prihodkov in 800 tisoč evrov manj odhodkov.
Za investicije je občina prejela od države 93 tisoč evrov več 
denarja, kot je bilo doslej predvideno, zato bo lahko ven
darle nadaljevala projekte, kot so rekonstrukcija Kidričeve 
ceste, posodobitev ceste Sentlambert - Mošenik, asfaltira
nje ceste Podkum - Padež in obnova šole v Sentgotardu. 
Bodo pa upočasnjeni nekateri razvojni projekti, deloma 
tudi zaradi vladnega nerazumevanja za občinski predlog o 
brezplačnem prenosu nekdanjih rudniških površin, najbolj 
konkretno območja Europarka, v last Občine Zagorje. 
Proračunsko razmerje med tekočimi stroški in stroški in
vesticij znaša v rebalansu 2 proti 1. Delež za pokrivanje 
tekočih stroškov se je torej povečal. Župan Matjaž Švagan 
je zatrdil, da to ne gre na rovaš večje porabe občinske upra
ve, ampak je posledica dejstva, da mora občina več denarja 
namenjati za socialne transfere, kar je odraz poslabšane 
socialne slike zaradi gospodarske krize.
Med tekočimi aktivnostmi velja omeniti zaključevanje jav
nega razpisa za najugodnejšega ponudnika za adaptacijo 
vrtca v Kisovcu. Predšolsko vzgojo bo občina v novem šol
skem letu omogočila tudi otrokom, vpisanim v vrtce po 
februarskem roku. Zagorski Rdeči križ je dobil ustrezne 
prostore, da bo lahko opravljal svojo dejavnost tudi v se
danjem času gospodarske krize, ko mora zagotavljati večji 
obseg pomoči. Poleg tega župani zasavskih občin enotno 
nastopajo glede predloga novega zakona o zdravstveni de
javnosti. Prizadevajo si, da ostane status trboveljske bolni
šnice takšen kot je, oziroma se še izboljša.
Občinski svet se je seznanil z izidom svetovalnega refe

renduma o sosežigu odpadkov v Lafarge Cementu. Volilna 
udeležba je bila polovična, od tistih, ki so volili, pa jih je 
bilo skoraj 94 odstotkov proti sosežigu odpadkov. Občina 
Zagorje si bo tako še naprej z vsemi pravnimi sredstvi pri
zadevala za prenehanje te dejavnosti.
Svetnice in svetniki so podprli zvišanje cene daljinskega 
ogrevanja za dobrih 17 odstotkov, dali zeleno luč za pre
imenovanje podružnične osnovne šole v Sentlambertu iz 
Podružnice Senožeti v Podružnico Sentlambert ter potrdili 
letošnje prejemnike priznanj Občine Zagorje. Zlati plaketi 
bosta prejela Prostovoljno gasilsko društvo Loke in pred
sednik Gasilske zveze Žagorje Ivan Potočnik, medtem ko 
bosta s srebrnima plaketama odlikovana Društvo kmetic, 
žena in deklet na podeželju Izlake-Mlinše-Kolovrat ter Joži 
Roglič, tajnica zagorske župnijske Karitas.
Sprejet je bil sklep o prenosu lastništva prostorov Kmetij
ske zadruge Izlake na Mlinšah z Občine Zagorje na Stano
vanjsko podjetje Zagorje, da bo slednje lahko začelo z nji
hovo adaptacijo. Dve stanovanji naj bi bili profitni in dve 
neprofitni. V drugi obravnavi so bile sprejete spremembe 
in dopolnitve zazidalnega načrta za območje Eti-jevega in
dustrijskega kompleksa. Potrjen je bil tudi predlog 4-letne- 
ga načrta vzdrževanja kolektivnih objektov, občinskih cest 
in javne razsvetljave v zagorski občini za obdobje 2009 
-2012.

Ob koncu velja omeniti, da zagorski občinski svet spet za
seda v polni sestavi, saj je na majski dopisni seji Gašper 
Koprivšek iz Zares-a le dobil zeleno luč za vstop v občinski 
svet. Tako je po mesecih obračunavanj med strankama Za
res in LDS prevladala zdrava pamet ter je nekdanji občin
ski svetnik Alojz Pavlovič dobil zamenjavo.

Besedilo: Boštjan Grošelj

16. julij 2009 za avc
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Prvi julijski popoldan je bil ob močnem nalivu tudi uradno odprt težko pričakovan 380 metrski odsek 

regionalne ceste Trbovlje - Prebold, bolj znan kot Špančev ovinek.

Ozek in nepregleden Špančev ovinek, kjer so vozniki in pe
šci velikokrat naleteli na različne težave in nesreče, je po
stal preteklost. Gladko, dovolj široko in pregledno cestišče, 
urejeni pločniki z varovalno ograjo ob bregu Trboveljščice, 
varna šolska pot, javna razsvetljava, odvodnavanje in s ka
menjem zavarovana oba bregova regulirane Trboveljščice, 
vse to je sedanjost.
Za rekonstrukcijo odseka je bilo treba zbrati in plačati 1,7 
milijona evrov. V razmerju 65:28:12 so si ga razdelili Re
publiška direkcija za ceste. Občina Trbovlje in Ministrstvo 
RS za okolje in prostor.
Leta 2007 so se z lastnicama nekdanjega Spančevega gosti
šča dogovorili za rušenje stare hiše in gradnjo nadomestne. 
Lani novembra so z nekaj mesečno zamudo začeli z deli, ki 
so jih kar štiri mesece pred rokom končali.
Otvoritve so se udeležili predstavniki Direkcije za ceste in 
trboveljske občine, poslanec državnega zbora in hrastniški

župan Miran Jerič, izvajalec del in drugi številni gostje. De
lavska godba je zaigrala nekaj skladb, po uradni otvoritvi 
pa so slavnostni krog najprej zapeljali starodobniki, ki so 
po tej cesti vozili tudi takrat, ko so se pojavili prvi predlogi 
in kasneje načrti za rešitev cestnega zamaška.
Ugotovljene napake ob odvodnavanju ob obilnem dežju 
in manjkajoči prehod za invalide so v naslednjih dneh že 
uredili.

Zasavje st zasluži razvojno
p$itltošniQS)t$

Zasavje si zasluži razvojno priložnost! Zasavski poslanci, Melita Župevc, poslanka SD, Miran Jerič, posla
nec LDS in župan občine Hrastnik in Bogdan Barovič, poslanec SNS in župan občine Trbovlje, so na Vla
do Republike Slovenije naslovili pismo, v katerem pričakujejo od nje v najkrajšem možnem času jasno 
opredelitev do dveh najbolj perečih vprašanj, ki sta ključni za prihodnost Zasavja: do bodočega razvoja

zasavske energetike ter do projekta tretje razvojne osi.
Usoda Rudnika Trbovlje - I Irastnik še vedno ni jasna. Doka
zanih 2,8 milijona ton premoga zalog govori v prid temu, da 
se zapiranje RTH podaljša do vključno leta 201 7. To podaljša
nje pa bi morala vlada doseči s pogajanji v Evropski uniji ozi
roma pri pristojnih komisijah v Bruslju in to pred pričetkom 
evropskih parlamentarnih počitnic.
Prav tako pričakujejo odgovor na vprašanje kakšne, če sploh, 
ima država načrte s Termoelektrarno Trbovlje.
V memorandumu »Zasavska energetika jutri, zasavska energi
ja - razvojna, čista, konkurenčna«, katerega podpisniki so Svet 
zasavske regije, Razvojni svet zasavske regije. Regionalni cen
ter za razvoj, GZS - Območna zbornica Zasavje, TET, RTH 
ter poslanke in poslanci ter člana Državnega sveta iz Zasavja, 
so podpisani poudarili, da povezava tradicije in znanja, ki jo 
premore Zasavje, kaže, kako nedopustno bi bilo, da na teh 
temeljih ne bi gradili prihodnosti regije kot pomembne slo
venske energetske regije.
Med ključnimi cilji so izpostavili naslednje ukrepe:
- podaljšanje pridobivanja energetskega premoga iz Rudnika 

Trbovlje Hrastnik za potrebe TET (slednja že danes prispe
va 6 odstotkov proizvedene električne energije v Sloveniji, 
njena nadgradnja in posodobitev pa bi omogočila višanje 
tega deleža),

- prenova Bloka 4 v TET z možnostjo uporabe toplotne ener
gije za ogrevanje Zasavja,
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- izgradnja plinsko-parne elektrarne z možnostjo njene nad
gradnje v IGCC (Integrated Gasification Combined Cycle) 
ter implementacija tehnologije nevtralizacije toplogrednih 
plinov,

- dodelitev koncesije za izgradnjo verige hidroelektrarn na 
srednji Savi

Z ohranitvijo in nadaljnjim razvojem zasavske energetike bo 
omogočen razvoj regije in socialno varnost Zasavčank in Za- 
savčanov.
Izjemen pomen ima tudi povezava na tretjo razvojno os. Ali 
bo šla čez Zasavje ali ga bo obšla? Če bo tretja razvojna os 
obšla Zasavje, kakšne so druge prometne alternative? In ne
nazadnje, ali je tretja razvojna os sploh še realnost ali zgolj 
politična krilatica?
V Zasavcu smo že poročali, da je Klub Zasavskih poslancev je 
12. junija 2009 v Trbovlje povabil ministra za promet dr. Pa
tricka Vlačiča ter predstavnike Ministrstva za okolje in prostor 
(delovnega srečanja se je udeležil v. d. generalnega direktorja 
direktorata za prostor dr. Mitja Pavliha). Ugotovitev, s katero 
sta soglašala oba sogovornika je, da je bilo bistvo t.i. tretje 
razvojne osi v preteklih letih zanemarjeno. Od ideje razvojne 
osi so ostale samo še osi oziroma gole prometne povezave, 
razvojni element pa je postal sekundarnega pomena.
Od Vlade Republike Slovenije pričakujejo podpisani trije za
savski poslanci konkretne odgovore. MaH
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Na proslavi, bi je bila v počastitev občinskega praznika v četrtek, 2. julija 2009, je župan Miran 
Jerič v svojem govoru poudaril znanje, pogum, vztrajnost, samozavest in delo. ho je govoril o

letošnjih občinskih nagrajencih.
»Tudi iz našega Hrastnika se lahko 
pride daleč v svet. Tudi v NASO, če 
hočete...« je dejal. »Govorim o lju
deh, ki dokazujejo, da smo tudi Hra
stničani sposobni, uspešni, če smo le 
dovolj pogumni, če verjamemo vase in 
če vlagamo v znanje.« Najmlajšim na
grajencem je povedal, da bodo s temi 
vrlinami uspeli tudi oni. In se zahva
lil vsem, ki se trudijo, da bo Hrastnik 
boljši.
Obrazložitve dobitnikov bronastega 
priznanja Simona Tanška, Branka Po
točana, Društvo diabetikov in Andreja 
Orožna, prejemnika srebrnega prizna
nja, smo objavili že v prejšnji številki 
Zasavca, tokrat objavljamo še preje
mnike Županovega peresa. Za šolsko 
leto 2008/09 so si ga zaslužili: Eva 
Pavčnik, Nadja Mičič, Nina Kreže, Je
rica Velikonja in Jan Kristian Kraner. 
Vse dobitnike nagrad oz. priznanj pa 
smo spoznali tudi v odličnem video
filmu Gregorja Naglava v režiji Marka 
Planinca.
Dvorana, polna do zadnjega kotička, 
je bila navdušena ob nastopu Mance

Izmajlove, katere glas izžareva neverjeten razpon, milino 
in moč. Nekaj pesmi je spremljal na violino njen mož Be
njamin Izmajlov.

Župan z družino Branka Potočana

Simon Tanšek 
uspeva na 

področju filma

Andrej Orožen 
z ekipo sodeluje 

tudi z Naso

m t

Letošnji nagrajenci z županom, predsednikom komisi
je in podcljevalkama na občinski proslavi.

16. julij 2009 za avc
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Lafarge Cement Trbovlje:
“Emisije Lafarge Cementa tudi v juniju bistve

no pod zakonsko dovoljenimi

V skladu z odločitvijo vodstva družbe Lafarge Cement Tr
bovlje, podjetje po začetku nadomeščanja klasičnih goriv 
z alternativnimi redno obvešča javnost o izmerjenih emi
sijah. Tudi v mesecu juniju se je pokazalo, da so izmerjene 
emisije bistveno pod zakonsko dovoljenimi, kljub temu, da 
za sosežig alternativnih goriv veljajo strožji kriteriji kot za 
obratovanje naprav z uporabo klasičnih fosilnih goriv. V 
mesecu juniju je peč za proizvodnjo klinkerja obratovala 
24 dni, v tem času pa so uporabili 600 ton gorljivih od
padkov in 129 ton odpadnih olj. Po tem, ko so jo v mesecu 
juniju ustavili, jo bodo predvidoma zagnali šele v zadnjem 
tednu julija. Od tega meseca naprej je mogoče na spletni 
strani www.lafarge.si spremljati tudi on-line podatke o emi
sijah.” (Kratko po Mag. Andreju Sopotniku)

Civilna iniciativa z imenom Za bodočnost Tr
bovelj ne namerava popustiti pri svojih priza
devanjih o prepovedi sežiga odpadkov - ne le v 
Cementarni, ampak tudi v drugih, individual

nih kuriščih.

Člani civilne iniciative, ki jih predstavlja občinski svetnik 
Branimir Bade, so pripravili osnutek Odloka o prepove
di kakršnegakoli sežiganja odpadkov, vendar je trboveljski 
župan Bogdan Barovič jasno izrazil svoje mnenje, da bi 
bil takšen odlok v nasprotju z veljavnimi zakoni in zato 
tudi nezakonit in kot tak ni bil uvrščen na dnevni red seje 
občinskega sveta, ker: «Predlagani odlok prepoveduje, kar 
zakon dovoljuje!« Predlagatelji odloka so se za mnenje 
obrnili tudi na upravno sodišče in čakajo na ugotovitve. V 
skladu z njimi se bodo odločili, kako nadaljevati.

Dan rudarjev, 3. julij, so letos Zasavčani pra
znovali na Sveti Planini, v in pri nekdanjem 

počitniškem objektu Dom na Sv. Planini - 
vmes že tudi ’na Partizanskem vrhu', ki ga je 
letos malce obnovilo in polepšalo hrastniški 

podjetje Domeks.
Praznovanje je zasenčila skrb zaradi usode rudarjenja v 
Rudniku Trbovlje Hrastnik v prihodnjem letu. Se vedno 
rudarji nimajo zagotovitve, da bodo nadaljevali s prido
bivanjem premoga tudi po novem letu. V hrastniški jami 
Ojstro imajo vse pripravljeno za odkop premoga še za naj
manj dve leti. Ni pa urejena zakonska osnova, da bodi to 
tudi smeli. Država mora sprejeti ustrezne sklepe za izko
pavanje 1,5 milijona ton lahko dostopnega premoga z vi
soko kalorično vrednostjo na območjih Javorja, Lopate in 
zahodnega polja jame Ojstro. Direktor RTH Bojan Kleno

všek je optimističen tudi 
zaradi pomoči skoraj vseh 
zasavskih županov in po
slancev. V prid nadaljeva
nju rudarjenja v RTH je 
tudi nacionalni energet
ski načrt, po katerem je 
treba med drugim skrbeti 
za čim manjšo energetsko 
odvisnost države.

Strela udarila

Nedavno deževje je Zasavju prizaneslo glede 
plazov in poplav, je pa zavijala gasilska sirena 
v petek. 10. julija 2009, malo pred četrto uro 

zjutraj.

Strela je udarila v gospo
darsko poslopje na Pikovi 
kmetiji v Gorah. »Gasilske 
enote so s hitrim posredo
vanjem preprečile, da bi se 
ogenj širil še na druga po
slopja,« je povedal povelj
nik GZ I Irastnik Slavko 
Draksler. Pomagale so še
gasilske ekipe iz Turja, Marnega, Praprotnega in z Dola, 
prisotni pa so bili tudi policisti iz Hrastnika in dežurni 
z Elektra, da so izklopili električno napeljavo. Zgorelo je 
seno, nekaj kmečkega orodja in vozil.

Besedilo: Fanti Moljk 
Slika: arhiv PGD Hrastnik

-jrx ca te'
16. julij 2009



Breameilita sila mamm
Katastrofalne posledice neurij, ki v letošnjem juliju pustošijo po Sloveniji, je težko opisati v 

nekaj vrsticah, vrstijo pa se dan za dnem. Posebej hudo je bilo tudi v občini Dol pri Ljubljani.
Okrog druge ure zjutraj, 10. julija 
2009 so občino Dol pri Ljubljani za
jele hude padavine, okoli tretje ure so 
se začeli prožiti plazovi in rušiti vse 
pred seboj. Najhuje je bilo na podro
čju Laz, Senožeti, Dolskega, Podgo- 
re, Zagorice, Križevske vasi, Zajelš in 
vasi Klopce, kjer je voda odnesla del 
ceste. Voda je močno poškodovala 
tire mednarodne železniške progre, 
ki je bila del dneva v celoti zaprta. 
Najhuje je bilo v Lazah, kjer je voda, 
pomešana z muljem in blatom, zalila 
železniški podvoz, s plazovi zasula 
cesto, odnesla terensko vozilo in vdr
la v deset hiš, od katerih sta dve po
polnoma zasuti z blatom in muljem. 
»Grozljivo je bilo, sredi noči čakaš, 
opazuješ deroč potok, ki teče mimo, 
potem pa kar naenkrat zabobni, 
razbije vhodna vrata in voda vdre v 
dnevno sobo, v celotno pritličje. V 
petnajstih sekundah je bilo stano
vanje zalito z metrom vode, mulja.

kamnov,« je povedal Jože Rednak, 
lastnik poplavljene hiše v Lazah 33. 
»Občutki so grozljivi. Ampak tako je 
v življenju, za nazaj ne moremo nič 
narediti, gremo naprej.«

Se enkrat se je izkazala že pregovor
na solidarnost domačinov, ki so ta
koj organizirali pomoč. »Veliko delo 
opravljajo gasilci, ki so bili prvi na 
terenu, pomagajo koncesionarji, ki 
urejajo cesto, na pomoč je pristopila 
tudi sosednja občina Litija in upamo, 
da bomo do popoldneva omogočili 
prevoznost Laz, kjer je cesta trenutno 
zaprta. Škodo bomo ocenjevali, ko se 
vse skupaj umiri, bo pa velika. Česa 
podobnega v občini še nismo doži
veli,« je povedal podžupan občine 
Dol pri Ljubljani, Jože Virant. Zupan 
Primož Zupančič je obljubil, da bo 
občina najbolj prizadetim ponudila 
finančno pomoč pri odpravljanju po
sledic katastrofalnega deževja.

Besedilo in slike: Jukiča Jesih, odnosi z javnostmi

16. julij 2009
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Objekt nekdanje rudniške kopalnice, vašhave, 
v Zagorju bo dobil novo namembnost. V stavbi 
bodo uredili prostore zagorskega podjetniške

ga inkubatorja.
V juliju so se začela obse
žna gradbena dela. Celotna 

| vrednost prenove je 612 ti
soč evrov. Glavnino sredstev 

|fg oziroma 434 tisoč evrov bo 
prispeval Evropski sklad za 
regionalni razvoj, preosta
lih 18 odstotkov naložbene 
vsote in sredstva za davek na 

dodano vrednost pa bo financirala Občina Zagorje ob Savi. 
Izvajalec del je družba VG5 iz Ljubljane, projektna dela 
in nadzor pa opravlja Gradbeni biro Repovž Jurij. Do sep
tembra prihodnje leto mora biti urejenih 632 m2 površin 
objekta in podobno veliko zunanje parkirišče. Regionalni 
center za razvoj je za projekt izdelal investicijsko doku
mentacijo, kot nosilec zasavskega mrežnega inkubatorja pa 
je predvidoma tudi prihodnji upravljavec objekta. Doseda
nji inkubator v Zagorju, za razliko od Hrastnika in Trbo
velj, razpolaga le s pisarniškimi prostori, z uresničitvijo te 
naložbe pa bo dobil tudi proizvodne. Zanje bo uporabljena 
polovica prostora v pritlični etaži objekta.

MaH

11. 162 
čakajočih ETI-

Minili sta dve leti, odkar so v Litiji odprli 
trgovino Spar. Praznovanje je bilo v petek, 10. 

julija 2009.

Ansambel Nemir, klovn Žare in kolo sreče so poskrbeli za 
dobro počutje obiskovalcev. Najmlajši so se zabavali z na
smejanim zajčkom Sparkyjem, ki je delil sladke bombone 
in pisane balone in preizkusili veliko Sparky igralo. Na pra
znovanju ni manjkala praznična torta.
Spar Litija je želel razveseliti predvsem najmlajše člane 
skupnosti. Že med tednom je zajček Sparky obiskal vrtec 
Litija in z zabavnim programom navduševal malčke. V pe
tek, na dan praznovanja obletnice, pa so predstavnikom 
vrtca predali večnamensko igralo Wesco, ki bo otrokom 
zagotovo polepšalo urice v vrtcu.
Trgovina Spar je v Litiji prisotna šele dve leti, vendar so jo 
v tem času krajani in okoliški prebivalci povsem sprejeli in 
vzeli za svojo. Spar je zaposlenim postal način življenja, 
ostalim [ta stalni spremljevalec v vsakdanjem življenju.

MaH

center v 
Trbo>v/lij;aihi

Uprava izlaškega ETI Elektroelementa d.d. se 
je odločila, da od skupno 1170 zaposlenih na 

čakanje s 1. julijem pošlje 162 delavcev.

Tiskovna predstavnica podjetja, Sabina Pešec, pravi, da 
ta ukrep lahko traja šest mesecev in v tem času dobivajo 
čakajoči 85 % plačo, ki jo sofinancira tudi država. Vse te 
delavce lahko pokličejo nazaj na delo, če bi se pokazala 
potreba. Na podlagi dogovora vodstva družbe in sindikata 
bodo v družbi šele s septembrom s 36-urnega delovnega 
tedna prešli na 40-urni, čeprav bi se moralo to zgoditi že 
z avgustom.
V ETl-ju je trenutno zaposlenih okrog 1 100 delavcev. V tej 
številki so zajeti tudi čakajoči, saj še niso brezposelni.

Proizvodna hala nekdanje trboveljske Orod
jarne na začetku obširnega kompleksa nekda
njega industrijskega paradnega konja Strojne 

tovarne Trbovlje, je le še spomin.

Na prostoru, kjer je stala, bo tr
govska veriga Lidl postavila trgo
vski center. Toming Consultin- 
gu iz Velenja je, po prehojenem 
“križevem potu” od takrat, ko je 
leta 2005 odkupil Orodjarno od 

B hrastniškega podjetnika Igorja 
Hrovatiča, le uspelo prodati ze

mljišče z gradbenim dovoljenjem za rušenje Lidl-u.
Zadnje sledi trboveljske Orodjarne je zabeležila Irena Vo
zelj konec maja 2009, v juliju je v gradnji že cestni priklju
ček za Lidl.

MaH
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Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029, 8984 209 
8980-390

GSM: 041 681-584
041 765-1

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z * m g
možnostjo sponzoriranja postanttfi UtCLtni 'fj
trženje in produkcija za gospodarsko «
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP ^ .... *E-mail: atv.signal@siol.net

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!

r/J ELEKTROPROM
.

EVJ ELEKTROPROM d.o.o. 
Loke pri Zagorju 22 

1412 Kisovec 
www.elektroprom.si

uprava
03-56-57-150

trgovina
EVJ Center Kisovec 

03-56-71-234

storitve
03-56-57-150

> elektroinstalacije
> strojne instalacije
> daljinsko ogrevanje z 

lesno biomaso
> kabelsko komunikacijski 

sistemi
> trgovina EVJ Center
> delovni stroji in nizke 

gradnje
> barSedmica

lokalna televizija ETV

etv.elektroprom.si
komerciala

03-56-57-158
studio

03-56-57-177

Slikarska kolonija Izlake-Zagorje ob Savi 
vabi na

OKROGLO MIZO na temo UMETNINA IN GLEDALEC 
v soboto. 18. julija 2009 ob 20. uri v avlo Delavskega doma Zagorje ob Savi 

(kulurni program: harmonika - Nejc Slapar)
in

otvoritev priložnostne RAZSTAVE NASTALIH LIKOVNIH DEL 
v nedeljo. 19. iuliia 2009 od 12. do 16. ure

v Stekleno dvorano Delavskega doma Zagorje ob Savi
Vljudno vabljeni!



Podjetniška stran Irene Meterc:
Slovenski sistem eVEM za 

gospodarske družbe 
prejel nagrado OZN

Na sedežu Organizacije združenih narodov v New Yorku 
je Slovenija prejela najbolj prestižno mednarodno prizna

nje za odličnost na področju javne uprave »The United 
Nations Public Service Avvard - UNPSA 2009«. Priznanja 
je podelil Generalni sekretar OZN Ban Ki-moon, v imenu 
Slovenije pa je nagrado prevzela ministrica za javno upra

vo Irma Pavlinič Krebs.

Sistem e-VEM za gospodarske družbe je na tekmovanju UNPSA 
2009 (The United Nations Public Service Award) zmagal v katego
riji »Izboljšanje zagotavljanja storitev v javnem sektorju« in tako 
dobil to prestižno nagrado za leto 2009 med vsemi prijavljenimi 
državami severne Amerike in Evrope. Gre za najvišje priznanje 
slovenski javni upravi do sedaj, ki ni ozko vezana samo na elek
tronske storitve, temveč na rešitve s področja storitev javne uprave 
v celoti. V tej kategoriji se meri učinkovitost, zagotavljanje visoko 
kvalitetnih storitev, preoblikovanje javne uprave, inovativne metode 
in tehnike, modernizacija javne uprave, prenove postopkov in po
dobno. Še posebno pozornost podajajo uvajanjem novim konceptom 
in idejam pri reševanju problematike, preglednosti, odgovornosti in 
odzivnosti v javni upravi.
Sistem »e-VEM za gospodarske družbe« je zrasel iz projekta c- 
VEM za samostojne podjetnike posameznike, katerega zasnova 
sega v leto 2004, realizacija pa v leto 2005. Na podlagi izkušenj in 
pozitivne prakse je bil izdelan kompleksen projekt, kije ugledal luč 
sveta februarja 2008. V okviru projekta je sodelovalo 15 institucij, 
vzpostavili smo 172 fizičnih točk VEM in eno veliko VEM točko, 
ki deluje preko interneta. Storitve opravljajo tudi vsi notarji. Uskla
ditev različnih institucij, usmeriti različne interese k skupnemu cilju 
in povezati vse predstavnike teh institucij v zmagoviti tim, je pred
stavljal velik izziv vodstvu projekta in celotnemu ministrstvu, ki je 
te aktivnosti vodilo. Informacijski sistem, optimizacija poslovanja, 
racionalizacija dela, hitrost in pravičnost pri odločanju v postopkih, 
dosegljivost in pocenitev storitev za državljane in splošno zado
voljstvo uporabnikov s storitvami »eVEM za gospodarske družbe« 
predstavljajo nedvomno celovit sistem, ki je Ministrstvu za javno 
upravo RS v ponos in vzpodbuda k nadaljnjemu uspešnemu dosega
nju ciljev s področja javne uprave. Nagrada pomeni priznanje dol
goletnemu dobremu delu tako uradnikom v državni upravi, informa
tikom in zunanjim firmam, ki so sooblikovali izredni koncept »Vse 
na enem mestu«, ki ga predstavlja sistem eVEM. Nagrada je dokaz, 
da z izvirnimi rešitvami in predanostjo stroki lahko dosežemo veliko 
več, kot so realna pričakovanja glede na relativno kadrovsko majh
nost v javni upravi. Gre za uspeh generacije državnih uradnikov, 
ki se dnevno trudijo, da bi bile storitve za državljane učinkovite, 
dosegljive, hitre in poceni.
Več informacij o prireditvi najdete na spletni strani Ministrstva za 
javno upravo.

Novo spletno orodje 
za podjetnike

Spletno orodje SAT PRO je brezplačno orodje, ki 
vam nudi uravnoteženo mnenje o popolnosti vašega 

poslovnega načrta.
Za uporabo spletnega orodja mora imeti podjetje že izdelan poslov
ni načrt. Z obstoječim poslovnim načrtom mu je omogočeno, da 
preveri, kakšne so njegove naložbene priložnosti skozi oči inves
titorja.
Orodje vas bo intuitivno vodilo skozi posamezne faze vašega 
poslovnega načrta in vam pomagalo z nasveti za njegovo izboljšanje. 
Končni rezultati so dosegljivi takoj v tabelarični, grafični in tekstu
alni obliki. Preskus orodja traja od 30 do 50 minut, odvisno od tega 
kako natančno izdelan poslovni načrt ima podjetnik.
Za brezplačen dostop do orodja potrebujete geslo, ki ga pridobite 
prek elektronske pošte na naslov scki@japti.si. V zahtevku za geslo 
navedite naziv in sedež podjetja.
Orodje SAT PRO je spletno orodje, ki je bilo razvito v projektu 
Gate2Growlh, ki ga podpira Evropska komisija. Namenjen je pod
pori inovativnim evropskim podjetnikom in strokovnjakom, ki 
želijo pospeševati inovativnost. Prevod in brezplačne licence je za
gotovil JAPT1 prek programa Slovenski center zakonkurenčnost in 
inovativnost.

Promocija in 40.000 Eur za 
najboljše turistične ideje

Projekt Banka turističnih priložnosti Slovenije (BTPS), ki 
ga Slovenska turistična organizacija izvaja s fakulteto UP 
FTS Turistico iz Portoroža in Direktoratom za turizem, je
27.5.2009 v Madridu prejel nagrado Svetovne turistične 
organizacije za inovativne dosežke na področju turizma.

Da BTPS kljub nagradi ne miruje, dokazuje najnovejši razpis Sno
valec 2009, ki se pri spodbujanju ustvarjalnosti in inovativnosti v 
slovenskem turizmu pridružuje razpisu Sejalec (obstoječi razpis 
STO, ki nagrajuje uspešno uresničene novosti - inovacije v tu
rizmu). Snovalec spodbuja promocijo in uresničitev novih idej - 
invencij v turizmu, ki bodo z uresničitvijo v prihodnosti postale 
inovacije, zrele za kandidiranje na razpisu Sejalec. Nagrajenci, 
‘snovalci’, bodo skupaj z nagrajenimi ‘sejalci’ slovesno razglašeni 
na letnem forumu Slovenske turistične organizacije (STO). Potek 
izbire snovalcev koordinira Banka turističnih priložnosti Slovenije, 
kjer je Snovalec 2009 objavljen kot energijski polog v obliki na
gradnega razpisa s predvidenim skladom 40.000 EUR, ki jih za še 
bolj inovativen razvoj slovenskega turizma prispeva Ministrstvo 
za gospodarstvo - Direktorat za turizem v sodelovanju s Sloven
sko turistično organizacijo. Snovalec spodbuja dve vrsti motorjev 
slovenskega turističnega razvoja. Uresničevalci invencij so avtorji, 
ki nameravajo prijavljeno idejo uresničiti in želijo zanjo prejeti: 
priznanje, da so na pravi poti, promocijsko in strokovno podporo 
ter del finančnih sredstev potrebnih za uresničevanje. Predlagatelji 
invencij pa so avtorji, ki prijavljene ideje ne nameravajo uresničiti, 
želijo pa opozoriti na kakovostno načrtovano novost ali izboljšavo, 
ki so jo strokovno obdelali v raziskovalni, seminarski, diplomski, 
magistrski, projektni nalogi...
Več informacij najdete na spletnem naslovu: www.BTPS.si.

/. M.
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Hilarij za zeleni 
vetevdi ZemJjjje

Radovan Skubic - Hilarij, zasavski kolesarski ultramaratonec, pripravlja nov podvig. Na svoji 
poti bo Hilarij ozaveščal ljudi o stanju zemlje, išče pa kolesarski klub v državi, ki bi se pridružil 

projektu, saj namerava promovirati kolesarjenje v Sloveniji.

Nosilec lanskega neuradnega svetovnega rekorda, ko je za 
razdaljo od rojstne hiše v Mali Kostrevnici do Pekinga - 
10.800 kilometrov preko geometrijskega središča Slovenije 
do prizorišča Olimpijskih iger potreboval 46 dni. 
Prihodnje leto, 1. junija 2010, se bo podal na kolesarje
nje, ki ga je poimenoval »za zeleni rekord Zemlje«. Njegov 
namen je, da v 90 dneh prekolesari okrog 25.000 km, v 
povprečju 290 km na dan. Na pot bo odkolesaril v Podče
trtku in jo tam tudi zaključil, prekolesaril pa bo kraje ob

nj ; Lp
Rezultati glasovanja

Najprostovoljec:
1. Viktorija Bočko 35 glasov
2. Ladislava Medvešek 34 glasov
3. Stanislava Radunovič 21 glasov

Najdruštvo:
1. Združenje borcev za vrednote NOB Trbovlje 37 glasov
2. Društvo Osteoporoze Trbovlje 39 glasov
3. Turistično društvo Čemšenik 21 glasov

^1__________________________________ (-ET

Sotli in Krki, Posavje, Dolenjsko in Zasavje. Pri podvigu 
ga bo podprla tudi Zveza ekoloških gibanj, ki bo pripravila 
okrogle mize, predavanja in razstave o gozdovih, vodah, 
ozračju in odpadkih.

MaH

Že vet kot 30 let...

OBLIKOVANJE, TISK DODELAVA IN ZALOŽNIŠTVO TISKOVIN

Izžrebani glasovalec: 
Mojca Goste, 

Izlake 19 , 1411 Izlake
Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega socialnega sklada. Operacija se izvaja v okviru Operativnega programa razvoja človeških virov, razvojne priori

tete »Institucionalna in administrativna usposobljenost«; prednostne usmeritve »Spodbujanje razvoja nevladnih organizacij, civilnega in socialnega dialoga«.

^ Mrest Nabžba v voki prihodnost
asssar^»< Iv«. »N».'tv; A

GLASOVNICA ZA NAJ PROSTOVOLJCA 
ZASAVSKE REGIJE 

12/2009

Naj prostovoljec oz. prostovoljka zasavske regije je:

(Ime, priimek, nevladna organizacija, v kateri deluje)

Zanj(o) glasujem:

(Ime, priimek, poln naslov in telefonska št. glasovalca 
oz. glasovalke)

(Kraj in datum) (Podpis)

Kupone pošljite na_Z_asavc, p.p. 79,1410 Zagode ob Savi

^ Mrest
GLASOVNICA ZA NAJBOLJŠO NEVLADNO ORGANIZACIJO 

ZASAVSKE REGIJE 
12/2009

Najboljša nevladna organizacija zasavske regije je:

(Naziv nevladne organizacije, torej društva, 
ustanove ali zasebnega zavoda)

Zanjo glasujem:

(Ime, priimek, poln naslov in telefonska št. glasovalca 
oz. glasovalke)

(Kraj in datum) (Podpis)

Kupone pošljite na: Zasavc, p.p. 79,1410 Zagorje ob Savi

K j Nulozha v ivšo prihodnost
(n wci»m.>viiN^u«A ivn



^ruzataoy srečanje v

Že drugo leto zapored so. v dneh okrog občinskega praznika, na dvorišču Doma starejših Hra
stnik organizirali srečanje stanovalk in stanovalcev s člani Društev upokojencev Hrastnik in

Dol pri Hrastniku.

Dogajalo se je v torek, 30. junija 2009. Stanovalce in goste 
so nagovorili Drago Kopušar, direktor Doma, in oba pred
sednika društev, Franjo Krsnik in Ivan Činžar, katerih člani 
so se udeležili druženja, na katerem so klepetali o spomi
nih in aktualnih novicah iz domačega okolja. Tudi nekaj 
svojcev stanovalcev je bilo na druženju. To je priložnost, 
ko se medsebojno prepletajo vezi. Popoldne so preživeli ob 
zvokih harmonike in kitare in izvedli še krajše, bolj šalji
vo kot resno, tekmovanje. Igre so prilagodili stanovalcem. 
Gostje so poskrbeli tudi za del pogostitve, saj so člani DU 
Dol s sabo prinesli domač cviček, soproga predsednika 
DU Hrastnik, Berta Krsnik, pa je (spet) spekla zelo okusno 
metino potico in si prislužila oceno super odlično.
Zapeli in zaplesali so in dobro vzdušje jih je navdalo z do
datno energijo, ki so jo bili stanovalci polni še naslednji 
dan. Po zapisu Jasne Rižner Kosm

(§1 Z 3V _ 16. julij 2009



HoJafefe pli%tjl|je 
m di»mii|oi 
že 25 ll^t?

Dolske pletilje praznujejo letos 25 let svojega 
druženja, zato so ob dnevu državnosti pripra
vile v Dolanki bogato razstavo svojih izdelkov, 

kar sicer počnejo že vse od leta 1984 dalje.

Aranžma Betke SuhadoUan s planikami

Za Društvo prijate
ljev mladine pa ob 
novem letu pletejo 
jopice, kape, roka
vičke - za socialno 
ogrožene otroke. 
»V začetku je bil to 
pododbor DU Hra
stnik,« pravi zdajšnja 
predsednica Olga 
Preskar, »potem pa 
jih je Franc Okorn 
kot sekcijo priklju
čil k DU Dok« Prva 
predsednica je bila 
Beba Sergan, druga 

pa Anica Smodiš. V prostorih KS se sestajajo enkrat te
densko in jih je trenutno 19; od tega so štiri že od začetka. 
Ena od teh je tudi Marija Bremec, ki pravi: «Ko gre človek 
v pokoj, nastane praznina, ki jo je treba nekako zapolniti. 
V teh letih 
sem spozna
la mnogo 
sposobnih, 
plemenitih 
in prijaznih 
članic, ki 
mi lepšajo 
življenje...«
Podobne iz
jave dajejo 
tudi druge 
članice, saj 
jim je kvač
kanje, veze
nje, plete
nje, Šivanje Kroniko je predstavila Božena Tušar
in predvsem
druženje, v veliko veselje. Predsednica Olga je uvedla tudi 
klekljanje, kar je prineslo nekaj svežine. Sicer pa je »naj
mlajša« pletilja Marica Vnuk s Kala, ki se je priključila šele 
letos, najstarejša pa 95 - letna Angela Planinc iz Cerdenca, 
ki letos prvič ni prinesla svojega izdelka.
Božena Tušar, ki je ob tej obletnici uredila tudi jubilejno 
glasilo, je povedala, da so se odločile sekcijo tudi poimeno-

DgUftVeMP 0|

Mari in Angela - najtnlajša in najstarejša pletilja

vati. »Odslej bomo Pletilska sekcija Planike. Včasih smo 
kot planinke rade obiskovale gorski svet in tudi zdaj smo 
še vedno povezane z naravo,« je utemeljila odločitev. 
Nekajkrat v teh letih so se želele povezati tudi s šolo, ven
dar ni bilo pravega interesa. Tako uvajajo v svet pletilstva 
kar svoje vnuke.

Skupinski posnetek dolskih Planik

Skupinski posnetek dolskih Planik

16. julij 2009



Veteraiiiiii iM Grosupljega spet 
os^ojjiiliii $entlaiKit%%rt

Na 18. tradicionalnem gasilskem tekmovanju za Memorial ložeta Vrtačnika v Šentlambertu je 
v soboto, 4. julija 2009 zmaga v absolutni konkurenci po nekaj letih premora pripadla veteran

skemu moštvu Prostovoljnega gasilskega društva (PGD) Grosuplje.

Na 18. tradicionalnem gasilskem tekmovanju za Memorial 
Jožeta Vrtačnika v Šentlambertu je v soboto, 4. julija 2009 
zmaga v absolutni konkurenci po nekaj letih premora pri
padla veteranskemu moštvu Prostovoljnega gasilskega dru
štva (PGD) Grosuplje.
Za njim sta se uvrstili ekipi članov PGD Loke I in PGD 
Kotredež. Tretje mesto med člani so dosegli gasilci PGD 
Sava, medtem ko so se pri veteranih takoj za Grosupeljčani 
uvrstili tekmovalci PGD Kotredež, tretje pa je bilo PGD 
Vače. V doslej rekordni konkurenci 42 ekip iz zasavskega 
prostora in drugih delov Slovenije so tekmovale še postave 
mladink, mladincev, članic in veterank. Najboljše tri enote 
v posameznih kategorijah so bile nagrajene s pokali, vse so
delujoče pa so prejele priznanja. Z največ ekipami, in sicer 
po petimi, sta nastopili PGD Padež in PGD Tirna.

Po vaji v hidrantom je bilo treba opraviti še vajo raznoterosti.

V vrstah mladincev so bili naj
boljši nadebudneži PGD Pir
na, drugo mesto je osvojila po
stava PGD Kotredež in tretje 
PGD Padež. Mladinke PGD 
Padež so bile boljše od tekmic 
iz PGD Čemšenik. V kategori
ji članic je zmagalo PGD Sava 
pred PGD Šentlambert II in 
PGD Padež. Pri veterankah je 
PGD Tirna ugnalo PGD Sava. 
Tekmovanju, ki je bilo prilo
žnost za preverjanje strokov
ne usposobljenosti gasilskega 
kadra, je sledil še družabni del 
prireditve, ki ga je popestril 
ansambel Ptujskih 5.

Prehodni pokal bo po nekaj 
letih spet krasil vitrino PGD 

Grosuplje.

Zmagovita ekipa veteranov PGD Grosuplje v čakanju na vajo, s 
katero so si tlakovali pot do prehodnega pokala.

Gledalke in gledalci so pozorno spremljali dogajanje na prizorišču.

Besedilo in slike: Boštjan Grošelj



V soboto. 11. julija 2009 so se člani Društva 
invalidov Hrastnik (Dl Hrastnik) družili na že 

kar tradicionalnem društvenem pikniku.

Zavrtel se je tudi Rajko Žagar, predsednik Dl, glavni organizator 
piknika

Vsako leto izberejo kakšno novo lokacijo in tako so se le
tos odločili za Trato. To je prijeten kotiček hrastniškega 
Pleskega, res kot nalašč za piknike in športne igre. Trato 
namreč skrbno vzdržujejo članice in člani društva Koreni
ne. Tokratni piknik je praktično v celoti organiziral pred
sednik Dl Hrastnik Rajko Žagar, ki nima samo precejšnje 
organizacijske sposobnosti, temveč očitno tudi dobre veze

z višjimi silami, kajti po več kot 
treh tednih kislega in deževne
ga vremena je v soboto piknik 
pospremilo lepo in sončno vre
me. Za prevoz na piknik so s 
štirimi kombiji poskrbeli gasil
ci Prostovoljnega industrijske
ga gasilskega društva Steklar
na, Prostovoljnega gasilskega 
društva Marno in samostojni 
podjetnik Srečko Majcen. Ude
leženci piknika so bili iz vseh 
delov Hrastnika, skupaj na
tančno 110.
Golaž in športne igre so za
znamovale začetek druženja. 
Nekateri so se preizkusili v igri 
iz otroštva - vodenju kolesnega 
obroča s kovinsko palico. Bilo 
je res zabavno!

Zabava se je nadaljevala v družbi z duom Modri val celo 
popoldne. Tudi mešano na žaru, ki na pravem pikniku ni
kakor ne sme manjkati, je bilo. Nekateri so se poslovili ob 
prvi plohi, pogumnejši pa so vztrajali do večera, vsi pa že 
nestrpno pričakujejo ponovitve.

Zvone Majes, nekdanji 
predsednik Dl, z obročem

mšn/ENO' ® j

Sadjarsko društvo Hrastnik je organiziralo v 
četrtek. 9. julija 2009, na Marnem, na površi
nah kmetije Damjana Napreta prikaz poletne 
rezi sadnega drevja, ki ga je vodila Alenka Caf 

iz Ljubljane.

Alenka Caf v Napretovem nasadu na Marnem

Okoli dvajset ljubiteljev sadjarstva se je ves čas aktiv
no vključevalo z vprašanji in izkušnjami. Alenka Caf je 
večkrat ponovila, da režemo veje postopoma. Mogoče na 
14 dni eno, da drevo ne vržemo iz tira. In potem sledimo 
bohotivkam, to so tanke, navpične veje, ki se pojavijo po 
rezu. Bolje je, da jih lo
mimo z roko, vendar jih 
v mokrem vremenu ne 
odstranjujemo. Pomemb
no je tudi to, da z reza
njem spustimo v krošnjo 
svetlobo. Krošnjo je treba 
nižati, da nam je sadje 
bolj pri roki. Pri drevju 
iščemo ravnotežje - dre
vo mora dobro roditi in 
rasti. Če je sadežev pre
več, jih s trganjem redči
mo - pridelek bo sicer manjši, vendar bolj kakovosten. 
Udeleženci so izvedeli tudi nekaj o boleznih sadja oziroma 
škropivih, ki so potrebna. Zgodnje pomladansko škroplje
nje z bakrom na primer do jeseni izgubi škodljive učinke. 
Če škropimo pozimi, mora biti vsaj pet stopinj. Poleti pa 
škropimo zvečer. Pomembno je tudi to, da jeseni odstrani
mo odpadlo listje, ker se sicer zaredijo škodljivci. Če je v 
sadovnjaku preveč vode, jablani bolj škodi kakor koristi, 
zato jo je treba odvajati.
Za marelice je Alenka Caf povedala, da jih je treba spo
mladi škropiti, sicer se okužijo. Pri koščičarjih ne gre več 
drugače.

Sadjarji so povedali tudi svoje izkušnje

“7 CA/r'
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Intervju z zborovodkinjo Mojco Zupan o...

.. .zagorskih} ^i|ifcO-jčkih
Mojco poznam že iz gimnazijskih let, 
saj sva bili sošolki. Spomnim se je kot 
mirne, pridne, vztrajne dijakinje, ki je 
obiskovala tudi glasbeno šolo in igrala 
klavir. O njenih odlikah so veliko na
pisali v publikaciji Pojemo že 20 let, 
ki so jo izdali ob dvajsetletnici zbora. 
Ker vem, da raje pohvali otroke, ki jo 
imajo zelo radi, kot pa sebe, upam, da 
bo tokrat naredila izjemo in kaj več 
povedala o svojem delu.
Mojca, omenila sem že v uvodu, da si 
igrala klavir, ko smo obiskovali gimna
zijo. Tvoj učni uspeh je bil vedno zelo 
dober, od sebe si zahtevala popolnost, 
tudi ko si pisala v zvezek učno snov. 
Ko danes zreš nazaj, kaj bi naredila 
takrat drugače, bi si začrtala drugačno 
pot?
Nekatere stvari si človek začrta, neka
tere gredo svojo pot. Moje so šle malo 
svojo pot in kaže, da je kar prav tako. 
Glasba je tvoj hobi in tvoje življenje. 
Če ne bi bilo tako, ne bi bilo CiciDO- 
ja, ki je nastal v šolskem letu 1988/89. 
Prvi koraki so bili verjetno težki za 
oboje, predšolske otroke in zate. Prvi 
pomladanski nastop je vsem prinesel 
nov polet in željo, da nadaljujete. Kako 
se spomniš začetkov?
V začetku šolskega leta 1988/89 zbor 
še ni bil načrtovan. Nastal je pravza
prav spontano. V glasbeni šoli sem po
učevala predšolske otroke. Ko se je bli
žal čas Pomladanskega koncerta, sem 
povabila k skupini malčkov še nekaj 
večjih otrok in pianistko Slavi Gregl.

Otroški pevski zbor CiciDO Glasbene šole Zagorje, skupaj z 
zborovodkinjo Mojco Zupan, letos praznuje dvajsetletnico. V 

teh letih je pevske vaje obiskovalo več kot tristopetinšestdeset 
mladih med šestim in enajstim letom. Vadijo trikrat na teden, 

a obvezno se jih morajo udeležiti vsaj dvakrat.

Vadili smo skupaj na dodatnih vajah in 
zapeli na Pomladanskem koncertu. Ta 
skupina je bila osnova za naše nadalj
nje delo. Iz cicibanskega smo sčasoma 
zrasli v otroški pevski zbor in to tudi 
ostali vse do dvajsetega rojstnega dne, 
ki smo ga praznovali v maju na kon
certu »Pojemo že dvajset let«.

Iz leta v leto ste bili boljši, uspešnej
ši. V zboru sc je vsako leto zamenjala 
četrtina mladih pevcev, zato ste naštu
dirali vedno nove pesmi, ki si jim do
dala svojo ljubezen do glasbe in željo 
po brezhibno zapetim, zato ste poželi 
veliko priznanj.
V otroškem zboru se pevci res hitro 
menjavajo. In pesmi tudi. Tako o ka
kšnem »železnem repertoarju«, kot 
ga imajo odrasle skupine, ne moremo 
govoriti. Iz leta v leto smo skušali dvi
gati kvaliteto izvajanja in prepevati 
najrazličnejšo literaturo. Posegamo po 
zahtevnejši literaturi za tekmovanja, 
za sprostitev pa se nam prav prileže 
tudi kakšna zabavna in bolj preprosta 
pesmica. V zadnjih desetih letih smo 
sodelovali na vseh državnih tekmo
vanjih in vsakokrat dosegli zelo lep 
uspeh. Posebno sem vesela najboljših

ocen in priznanj za izvedbe slovenskih 
ljudskih pesmi.
Ker znaš motivirati mlade pevce, jim 
prisluhniti, nimaš velikih težav z nji
hovo neprisotnostjo na vajah. Nekateri 
med njimi se danes »vračajo« kot spre
mljevalci na različnih instrumentih ali 
kot avtorji novih pesmi. Tudi kolegi, 
glasbeni pedagogi, ti radi pomagajo 
uresničiti zamisli.
Pevci v glavnem pridno prihajajo na 
vaje, na katerih prepevajo včasih bolj, 
včasih malo manj navdušeno. Seveda 
so nastopi zanje dobra motivacija. 
Številnim bivšim pevcem je glasba po
stala poklic. Vesela sem, da se radi vra
čajo in sodelujejo z mano. Tudi sodelo
vanje kolegov mi zelo veliko pomeni, 
predvsem zato, ker to vedno storijo 
prijazno in z dobro voljo.
Ker si omenila avtorje novih pesmi, bi 
rada povedala, da se je našemu pova
bilu z veseljem odzvala pevka iz prve 
generacije, skladateljica Nana Forte. 
Tako nam je za rojstni dan podarila 
novo pesmico, Siničjo izštevanko, ki je 
na koncertu doživela prvo izvedbo.
Naj na tem mestu prav vsem kolegi
cam in kolegom, ki mi vedno priskočijo 
na pomoč, izrečem en velik HVALA, 
predvsem še naši zvesti pianistki Urški 
Vidic in ravnateljici Metki Podpečan, 
ki skrbno spremlja naše delo.
Ko danes narediš bilanco, lahko ugo
toviš koliko pozitivnega je bilo v in z 
zborom. Otroke si popeljala v svet, kjer 
ne rabiš veliko, a veliko da. Kot iz ma
lih kamenčkov nastane čudovit, zani
miv mozaik. Skoda, da kasneje nimajo 
možnosti peti v zboru za malo starejše 
otroke, da bi nadaljevali takoj v mla
dinskem zboru.
Naj to tvoje razmišljanje o potrebi po 
mladinskem zboru ponazorim z nasle
dnjim dogodkom:
Želela sem, da bi na jubilejnem kon
certu zapeli tudi pevci iz generacije 
2003/04, ko je zbor na državnem tek-

za avc 16. julij 2009



Nekdnje pevke in pevci, ki jim je glasba postala poklic

movanju dobil posebno priznanje za najboljšo izvedbo 
slovenske ljudske pesmi. Ko sem na oglasno desko obesila 
vabilo, se je na moje veliko veselje nanj zapisala skoraj vsa 
generacija. To seveda niso bili več tisti mali CiciDOjčki, 
ampak prava dekleta in fantje. Vsi smo vznemirjeni čakali, 
kako bo na prvi vaji po petih letih zazvenela pesem Sv. 
Janez Nepomuk. Zvok je zapolnil celo dvorano in to zelo 
dober zvok. Nekaj trenutkov po zaključnem tonu je bila 
v dvorani tišina. Mislim, da nisem bila ganjena samo jaz. 
Prosili so, da bi na koncertu zapeli s CiciDOjem še Pika- 
polončka, njihovo najljubšo. Preden sem uspela reči, kako 
škoda je njihovih odličnih glasov, da nikjer ne prepevajo, 
so mi zavzeto predlagali, naj ustanovimo »mladinski« Ci- 
ciDO. Ker so to željo izrazili tudi na naslednjih vajah, sem 
prepričana, da mislijo resno. Pobudo sem prenesla ravnate
ljici Metki Podpečan. Zagotovila mi je, da mladinski zbor 
jeseni zagotovo bo.....
Verjamem, da si želiš, da bi sc tradicija zbora nadaljevala. 
Da ne postanejo stvari dolgočasne, jim vedno dodaš nekaj 
novega, da pritegne pevce, spremljevalce na različnih glas
bilih in obiskovalce, ko se predstavite. Kaj načrtujete za 
naslednjih pet let?
Dokler bom delala z zborom, bom iskala nove izzive, hkra
ti pa tudi pomagala iskati naslednika ...
Letošnji nastop ob jubileju je bil nedvomno dobro pripra
vljen. Česa se boš vedno spominjala s priprav in nastopa? 
Kaj mi bo ostalo v spominu? Vsaka minuta tistega večera, 
vsaka marjetica iz rok sedanjih in bivših pevcev, skrb ali 
se bomo uspeli naučiti ves program, ali bodo pevci zdržali 
tako velik zalogaj kot je celovečerni koncert. Pa še bi lahko 
naštevala.
Skratka, veliko skrbi, a še več lepega.
Vedno se bom spominjala navdušenja mojih bivših »mla
dinskih« CiciDOjev. Z veseljem so se vrnili in zapeli ter 
izrazili željo, da bi radi s petjem v zboru nadaljevali. Ali si 
zborovodja otroškega zbora lahko želi še kaj več? Ali sem 
preveč samovšečna, če mislim, da sem za to njihovo vese
lje do petja delno »kriva« tudi jaz?
Zdaj boš na zasluženih počitnicah. Verjamem, da boš, kljub 
skrbi za svoje vnuke in družino, z mislimi in s koščkom srca 
tudi pri svojih pevcih, ki so z jubilejnim nastopom dali več, 
kot si si kdajkoli predstavljala - tvoji »mladinci« so predla
gali, da bi nadaljevali kot mladinski zbor. Kaj si pedagog 
lahko želi še več?
Spomini na jubilejni koncert bodo še dolgo ostali. Hkrati 
mi po glavi že rojijo načrti za novo šolsko leto. Pravočasno 
je namreč potrebno pripraviti nov kupček pesmi, ki čakajo, 
tla jih oživi otroški glas. »Mladinskemu CiciDOju« pa želim

jeseni dober zače
tek in dirigentsko 
roko, ki jih bo vo
dila. Komaj čakam 
njihovega prvega 
nastopa. Zagotovo 
jih pridem poslu
šat!
Kdor poje, zlo ne mi
sli! In prav tega bi se 
morali zavedati vsi, 
ki »skrbijo« za lepše 
življenje posamezni
kov ali svoje. Danes, 
ko vsi tarnajo česa 
nimajo, niti ne pomi
slijo, da »ga« prav-

Torta za 20. rojstni dan

zaprav vsi imamo, le uporabljati ga je treba, glas, ki z vajo in 
vztrajnostjo prinese številne nepozabne trenutke. Hvala, Mojca, 
da znaš in zmoreš polepšati marsikatero uro pevcem in njihovim 
poslušalcem. Želimo ti še velikokrat po dvajset nepozabnih let!
Da je bilo prepevanje prvih CiciDOjevcev nepozabno, mi je, ob 
slučajnem srečanju potrdila tudi Albina, ki je danes zaposlena v 
Ljubljani, a se še vedno rada spominja svojega otroštva, prijate
ljev, sošolcev in učiteljic v Zagorju.

Skladateljica Nane Porte, pevke iz prve generacije, je poleg nove 
pesmice prinesla tudi vrečko sladkarij.

Besedilo: Irena Vozelj 
slike: fotoarhiv M. Z. in Foto ASJA Zagorje
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Mladinski center Trbovlje se je v letošnjem letu pridružil vseslovenski humanitarni akciji zbi
ranja plastičnih zamaškov. K sodelovanju so povabili vse osnovne in srednje šole v Trbovljah in 
vrtce. Akcija se je zaključila ob koncu šolskega leta. v teh dneh pa so zamaške prevzeli prijatelji

24- letnega Anžeta. kateremu je akcija tudi namenjena.
Januarja letos je Anže Pratnemer na 
avtocesti pri Slovenski Bistrici poklical 
AMZS na pomoč ob počeni pnevmati
ki. Ob urejanju birokratskih zadev je 
vanju treščil tovornjak, kjer je v nesreči 
serviser AMZS izgubil življenje, Anže 
pa je utrpel hude poškodbe in izgubil 
desno nogo.
Anže je bil pred nesrečo aktiven špor
tnik, učitelj drsanja in rolanja ter na
sploh ljubitelj raznovrstnih aktivnosti. 
Njegova želja je, da bi lahko še naprej 
živel aktivno življenje, za kar pa po
trebuje protezo, katere cena se giblje 
okrog 40.000 €. Njegovi najbližji so se 
odločili za akcijo zbiranja plastičnih za
maškov, kmalu pa se je zbiranje razširi
lo po celi Sloveniji. Zbrane zamaške bo 
odkupilo podjetje s Koroške, za vsako 
tono zamaškov pa bo Anže prejel 300 
€. Njegov cilj je, da bi jih nabrali vsaj 
20 ton.
Novico o ponovnem zbiranju zama
škov so v Mladinskem centru Trbovlje 
prejeli konec aprila, v maju pa so že or
ganizirali humanitarno akcijo zbiranja 
plastičnih zamaškov po vseh osnovnih 
in srednjih šolah v Trbovljah in vrtcih. 
Kasneje so se akciji pridružile še neka
tere druge organizacije. Predvsem so 
bili uspešni šolarji osnovnih šol, najbolj 
pa so presenetili najmlajši v vrtcih, saj 
so nabrali preko 40 kg zamaškov. S sku
pnimi močmi jim je uspelo nabrati kar 
460 kg zamaškov. Vse zamaške so pre
vzeli ob koncu šolskega leta in jih nato 
predali zbiralnemu centru v Ljubljani. 
Akcija bo potekala do sredine decem
bra in do takrat bodo zbirali plastične 
zamaške tudi v Mladinskem centru Tr
bovlje. Vsi, ki se želijo pridružiti zbiral
ni akciji, lahko oddajo zamaške v Mla
dinski center Trbovlje in klub Sonček. 
S pričetkom novega šolskega leta bodo 
k sodelovanju spet povabljeni vsi šolar
ji, dijaki in najmlajši.
Akcija zbiranja zamaškov je ena v vrsti 
humanitarnih dejavnosti MCT-ja, ki v 
letošnjem letu organizira še mladinske 
krvodajalske akcije in akcijo zbiranja 
šolskih potrebščin za otroke iz socialno 
ogroženih družin.

Dijaki GESS nosijo zamaške na zbirno mesto

Besedilo in slike MCT (Mateja Kreša)

za avc 16. julij 2009



akci;a 5tudta F as iz Zagorja Io Zosarca
PREJ POTEM

In to je to - popolna preobrazba je 
očitna. Vida ima tanke lase, ki so bili 
precej dolgi in skoraj brez barve. Dis
kretna šminka je poleg frizure osvežila 
njeno podobo.
Ta mesec je v Studiu LAS akcija: žcn-

otsxzi

sko striženje-8 eur!!!!
Pričakujemo pa tudi vaše kupone za 
popolno preobrazbo, ki jih pošljite na 
naslov: Zasavc, P.P. 79, 1410 Zagorje 
ob Savi. Pa veliko sreče pri žrebanju!

'»lili
Cesta zmage 65, 1410 Zagorje 

TELEFON: «m 56 64 186

Valvazorjev trg 8,1270 Litija 
TELEFON: (01)89 81 088

Stilska preobrazba čaka na ms v 
Studiu Las!

KVPQN
STILSKA PREOBRAZBA

Ime:

Priimeh:_

Ulica:

Kraj:_

Telefon:

f NcraFVKa
\Mgra€er

iiui ^ktirtil
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Izlake, 14. julij - Na javnem razpisu 
»Neposredne spodbude za skupne ra- 
zvojno-investicijske projekte« Tehno
loške agencije Slovenije (TIA) je ETI 
skupaj s partnerji za projekt Nodisea2 
prejel sklep o odobritvi subvencije v 
višini 3.047.752 evrov, kar predstavlja 
skoraj polovico celotne vrednosti pro
jekta. Projekt Nodisea2 bo zaključen 
v juliju 2011.

Nodisea2 predstavlja bistveno bolj 
varen sistem električnih zaščitnih 
aparatov za rabo električne energije v 
zgradbah in industriji, ki nudi zaščito 
pred električnim udarom, požarom in 
drugimi kvarnimi vplivi električnega 
toka, hkrati pa zagotavlja varčnejšo, 
energetsko učinkovitejšo in okolju 
prijazno rabo električne energije. Na
menjen je tako vgradnji v individualne

stanovanjske hiše, šole, trgovine, ban
ke, športne in turistične objekte, kot 
male industrijske obrate in celo veli
ke industrijske komplekse ter sisteme 
za proizvodnjo električne energije iz 
obnovljivih virov, predvsem fotovol- 
taične elektrarne. Se ena bistvena 
prednost sistema je tudi v tem, da ga 
bo mogoče uporabljati kot celoto, kar 
pomeni, da se v električno inštalacijo 
vgradijo vsi izdelki sistema Nodisea2, 
ali pa samostojno, saj se vsak končni 
tržni izdelek lahko uporablja tudi lo
čeno od ostalih, v skladu z načrtom 
projektanta.
Skupna vrednost projekta znaša do
brih sedem milijonov evrov, pri čemer 
delež nosilnega podjetja ETI d.d. zna
ša 41,5% (41,6% slednjega bo znašala 
državna subvencija ETI-ju). Partnerji 
v projektu bodo tako za projekt sku

paj prispevali slabe 4 milijone evrov. 
To pa ni edini letošnji projekt, za kate
rega je ETI prejel subvencijo, saj je bil 
pred kratkim uspešen tudi na javnem 
razpisu »Strateški raziskoval no-ra- 
zvojni projekti v podjetjih«, ki je ve
činsko financiran s strani Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. Na tem 
razpisu je ETI skupaj s še enim slo
venskim podjetjem za projekt razvoja 
nove generacije diferenčnih sprožni- 
kov pridobil 802.908,75 €., pri čemer 
so v ETI-ju dobili 493.000 €, ostalo 
pa je prejel partner.

ETI je zaradi povišanega pov
praševanja na trgu s čakanja na 
domu poklical tudi 33 zaposle
nih.

S. P.

16. julij 2009
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Kof^ar|i zaderi Kal
Člani hrastniškega Kolesarskega društva so organizirali v soboto. 27. junija 2009, v okviru ob
činskega praznika, že dvanajsti vzpon na Kal. Prireditev se točkuje tudi za rekreativni Pokal

Slovenije.

Na parkirišču KSP in RTH v Hrastniku je startalo okoli 
135 kolesarjev in vsi so prišli na cilj. »Kot vemo, je Kal 
eden težjih vzponov, takoj za Kumom. Zato smo bili veseli, 
da so vsi uspešno premagali višinsko razliko 633 metrov 
in prispeli na cilj,« je povedal predsednik KD Aleš Venko. 
Absolutna zmagovalca sta bila Miran Cvet KD Hrastnik 
med moškimi (24.50 min.) in med ženskami Simona Ža
bjek (36:33 min), ŠD Turbo M Ljubljana. Srečni izžreba
nec KK iz Goriških brd je dobil kolo za 400 evrov, pokale 
pa je razdelil župan Miran Jerič, ki je bil med najbolj zado
voljnimi kolesarji tega vzpona: »Svoj osebni rezultat sem

izboljšal skoraj za štiri minute!«
Dodajmo še, da sta se člana KD Hrastnik Miran Cvet in 
Simon Ivanc 7. junija 2009 udeležila tudi tradicionalne 
dirke na Grossglockner za lovoriko Glocknerkoenig. 27 ki
lometrov dolga dirka, ki se je odvijala v dežju in sneženju, 
velja za eno najtežjih v Evropi. Vzpona nad 2000 metrov se 
je udeležilo 2700 tekmovalcev iz mnogih evropskih držav. 
Med njimi je Miran v absolutni konkurenci osvojil odlično 
drugo mesto z zaostankom petih sekund za zmagovalcem, 
Simon pa se je uvrstil okrog 400. mesta.
Hrastniškim kolesarjem iskreno čestitamo!

O' *' a : f

\
135 kolesarjev na startu, prav toliko na cilju
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Članice vokalne skupine Plavica so odpotovale v petek, 5. junija 2009, v spremstvu pianista 
Dejana Jakšiča, menedžerja Sandija Rltterja in Aleša Štefaneta, ki jih je vozil, na dvodnevno

gostovanje v Aleksinac.

Ntist(>i> srbski’ niti ioiuihic folklorne skii/ihu’ K( )l < >

Povabili so jih /a poposl ritvv kulHinu' prirodi Ive ob nji- 
liovvni občinskem pra/nikn. C davna (očka programa jr- bil 
nastop prolesionalne srbske folklorno skupine Kolo. »Dve 
uri polja in plesa brez prekinitve...Vrhunsko!« pravijo nav
dušeni' članke skupine Plaviea. Kol gostje i/ Slovenije so 
v dvajset minutnem programu zapele naslednje pesmi: Du
najska sonat ina, Po jezeru, Venček narodnih, (!an't help 
falling in love in Čudovit je ta svet.

Plavica prvič na odru kulturnega doma Aleksinac

Prijatelji Dragan, Sandi in Ivan, župan Alcksinca

Njihov gostitelj je bil občina Aleksinae, ki je sieer pobra
tena z Zagorjem, sponzorirala pa jili je občina Hrastnik. 
»Imeli smo se čudovito, ljudje v Aleksineu so nas lepo 
sprejeli, saj vemo, da njihova gostoljubnost nima meja. 
Navezale smo tudi stike z njihovim pevskim zborom,« je 
povedala Simona Weber Col jul, umetniški vodja skupine. 
So pa tudi same pokazale, da se znajo veseliti in so pele, 
kjerkoli je bila priložnost. Ogledali so si Aleksinae, peljali 
so jih na izlet v Sokobanjo, jih pogostili s pravo srbsko hra
no in zvečer seveda s srbsko muziko. V družbi so bili tudi 
nekateri predstavniki občinskega sveta pobratene Občine 
Zagorje. »Spoznali smo tudi gospoda Dragana Vučkoviča, 
predsednika Crkvene opštine Zitkovac, ki je zaslužen za 
obnovitev stikov med obema občinama, ki so po vojni v 
Sloveniji za nekaj časa poniknili. Pa še Sandijevega pri
jatelja Ivana Dimiča, novega predsednika občine, ki nas 
je pričakal in poskrbel za vso organizacijo,« je še dodala 
Milojka Štefane.

V Sokobanji skupaj s predstavniki občine Zagorje

Besedilo: Panči Moljk 
Fotografije: Aleš Štefane



V Galeriji Zdravstvenega doma v Hrastniku je od 10.7.2009 do 10.9.2009 razstava članov Društva
fotografov SVIT Iz Celja.

Razstava je povzetek velike razstave, ki jo je imelo Dru
štvo fotografov SVIT iz Celja v Posavskem muzeju Brežice 
marca 2009. Predstavljeni so najuspešnejši posnetki kar 
27 avtorjev, članov društva. Fotografska zveza Slovenije je 
društvo proglasila za najuspešnejše fotografsko društvo že 
kar v ustanovnem letu 2006. Isto priznanje si je društvo 
pridobilo tudi v letu 2007 in 2008.

Na mednarodnem FIAP pokalu, ki velja za neuradno dru
štveno svetovno prvenstvo, je DF SVIT med društvi iz ce
lega sveta doseglo 29. mesto v letu 2006, 15. mesto leta 
2007 in 17. mesto leta 2008, hkrati pa je bilo vsakič tudi

najuspešnejše fotografsko društvo iz Slovenije! Člani dru
štva so nosilci visokih fotografskih nazivov.
Člani društva so od leta 2006 pripravili že več odmevnih 
razstav v Sloveniji. Poleg Celja, kjer se vsako leto predsta
vijo v sklopu Meseca fotografije, so gostovali v Ljubljani na 
Trnfestu, v Mariboru, Lenartu in Brežicah. Z razstavami 
so gostovali tudi v tujini, v Wiesu (Avstrija) in Zagrebu. 
Člani društva, zdaj jih je šestdeset, so v dveh letih in pol 
zbrali že preko 1000 nagrad na najimenitnejših svetovnih 
in domačih fotografskih salonih.
Ogled razstave je mogoč v času odprtja zdravstvenega 
doma do 10. septembra 2009.

FK Hrastnik

43@o Sl&aoslMi feflsaif© 

Hlifct Zagor)» ob gati
V petek, 10. julija 2009 se je začelo 46. srečanje 

slikarjev v Slikarski koloniji Izlake - Zagorje ob Savi. 
Ustanoviteljica in finančna podpornica kolonije je 

Občina Zagorje ob Savi, kolonija pa traja deset dni.

Kolonijo je leta 1964 ustanovila občina Zagorje na pobudo doma
čega slikarja Toneta Leskovška. Pri realizaciji so pomagali slikarji 
Milan Rijavec, Ivo Seljak Čopič, Franc Kopitar, Društvo slovenskih 
likovnih umetnikov in drugi, ter takratni zagorski župan Dušan Ko
lenc.
Predsednik sveta kolonije je leta 1965 postal prof. Nande Razbor- 
šek in ostal do leta 2005. Sedaj je predsednica Sveta Slikarske 
kolonije Izlake - Zagorje Eleonora Kramar, umetniški vodja pa je 
akademski slikar Nikolaj Beer. Po mnenju nekaterih slikarjev je 
'kolonija' postala kultna, mimo katere raziskovalci likovnega doga
janja pri nas ne bodo mogli. V dneh od 10. do 20. julija lahko vsi, 
ki jih zanima, v gostišču KUM v Zagorju ob Savi ali v Stekleni dvo
rani Delavskega doma Zagorje skupaj s slikarji odkrivajo slikarske, 
človeške in druge resnice.
Izbor slikarjev v koloniji je zanimiv, razmišljanja slikarjev o taki obli
ki dela pa najbrž tudi:
1. Dušan Klun, Ljubljana
2. Ferenc Masszi, Madžarska
3. Marija Milanovič, Srbija
4. Arvydas Pakalka, Litva
5. Zoran Poznič, Trbovlje
6. Vanja Rogošič-Ojdenič, Hrvaška
7. Branimir Ritonja, Maribor
8. Nejč Slapar, Kranj
9. Darko Slavec, Ljubljana
10. Tanja Tanevska, Makedonija
11. EinarVene, Estonija
V avli Kulturnega centra Delavski dom Zagorje ob Savi bo v soboto 
18. julija 2009 od 20. ure dalje Okrogla miza na temo »Umetnina 
in gledalec«, v nedeljo 19. julija pa vabijo na priložnostno razstavo 
likovnih del v Stekleni dvorani Delavskega doma Zagorje.

MaH



OQIM ®|

1; gjlla^bo v pol%t4jt «si hojtmg&t MU>D;
V/mtm

V nedeljo, 28. junija 2009, so v DD Hrastnik priredili že drugi koncert Kulturno umetniškega 
društva Veter, ki ga vodi znani zasavski glasbenik Slobodan Filipovič.

Slobodan Filipovič ob druženju po koncertu

»Prvega smo imeli 
okoli novega leta,« 
je povedal, »vadi
mo pa praktično 
šele od lanskega 
septembra, zato 
sem tembolj vesel, 
da so vse štiri glas
bene skupine dose
gle v tako kratkem 
času lep uspeh...« 
V tem času so neka
teri obiskovali tudi 
glasbene delavnice 
kitare, harmonike 
in električnih kla
viatur, zato jim je 
podelil priznanje 
najstarejši član dru
štva Janez Slofic. 
Voditelja Nika Za- 
vrašek in Matej 
Starič, ki sta scena
rij tudi sama sesta
vila, sta sproščeno 
predstavljala sku
pine in kramljala 
o vsem mogočem. 
Skupina Perkman- 
deljci sliši bolj na 

| narodnozabavno 
vižo, Mi štirje so 
harmonikarji, Dir
ty Mac izvajajo 
bolj moderno glas
bo, Kr en bend pa 
zabavno. Posame
zne skupine so se 

predstavile tudi na video posnetkih. S svojim zanimivim 
vokalom pri skupini Dirty Mac je presenetil Gal Gorjup, ki 
ga sicer poznamo kot odličnega dijaka, vendar doslej jav-

Mi štirje igrajo na harmoniko popularne 
melodije

Nika in Matej analizirata nastop na 
koncertu

no še ni prepeval. 
«Spodbudili so ga 
prijatelji, čeprav 
nima kake glas
bene izobrazbe, 
vedeli pa so, da je 
talent,« je bil nav
dušen tudi Slobo

Perkmandeljci so kar zažgali

dan Filipovič. Nekaj skladb pri Perk- 
mandeljcih in skupini Kr en bend pa 
sta popestrila s svojim vokalom Urška 
Draksler in Matej Železnik. Železnik 
se je izkazal tudi kot imitator Elvisa 
Preslyja.
Dodajmo še, da vadijo mladi člani 

Gal Gorjup je pre- KUD Veter ob nedeljah in tako pa- 
scnetil z zanimivim metno oziroma ustvarjalno izkoristijo

vokalom svoj prosti čas.

Matej Želcznk - Evis in vsestranski Nejc Greben

ORLEK
Skupina Orlek prav v poletnem času nekako najbolj obeležuje svojo 20 letnico z mnogimi kon

certi po Sloveniji.
Kljub zdravstvenim težavam trobentača Janeza Torija, ki uspešno okreva po operaciji hrbtenice, v dobri oskrbi osebja 
Kliničnega centra v Ljubljani. V poletnem času ga tako nadomešča študent akademije za glasbo Matic Bovhan iz Tr- 
Irovelj, vmes pa ga bo zaradi Matičevih že dogovorjenih obveznostih nadomestil kar njegov oče Matej Bovhan, sicer 
trobentač v Pihalnem orkestru Slovenske Policije, in še kdo.
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V štirih letih je na 
glasbenem ciklu lazza- 
gorje nastopilo več kot 
30 glasbenih zasedb, in 

solistov, med njimi:

Katja Sulc kvartet. Rok We
ber Trio z Barbaro Čoki, Peter 
Urek, Janez Gabrič, Nikola 
Matošič, Neva Marn, Eva 
Hren, Marko Mozetič, Blaž Jurjevič, Ratko Divjak, 
Iva Stanič, Gregor Ptičar, Črt Remic, Klemen Krajc, 
Anže Žurbi, Jure Tori in Ewald Oberlaitner, Jadranka 
Juras s skupino, Pevci Irene Vidic, Kristina Oberžan 
Quartet, Nanča Muck Quartet, Metod Banko Quartet, 
Trio K4, Igor Lunder Duo, Zoran Škrinjar, Duo Libido, 
Katja Koren s skupino, Miusov Quartet, Aleš Hadalin 
in Franci Vrtačnik, Simonne Zanchinni (Italija), Otto 
Lechner (Avstrija), Miha Debevec in Tomaž Rožanec 
in drugi.
V okviru letošnjega cikla etno večerov bo 17. julij 
2009, ob 21. uri, na ploščadi pred Weinbergerjevo hišo 
nastopila skupina.

Jaz zagorje
petkovi 

vTkr' poletni 
I večeri

<<

HMFFIC IAM—

Glasbeniki prihajajo iz glasbenih akademij in konserva
torijev (Celovec, Maribor), pevka Karmen pa sodeluje pri 
številnih projektih funk, jazz in rock glasbe. Ima zelo pro
doren glas in lahko poje repertoar od Norah Jones, D.Krall, 
do Jamesa Brovvna, Incognito... Zasedba na svoj program 
uvršča razne jazz in latino standarde (Jobim, N.Jones, 
filmska glasba...) vse tja do funka in soula (James Brown, 
Incognito, Jamiroquai...). Igrajo tudi priredbe znanih pev
cev, kot so Sting, RHCP, Eric Člapton...(avtorsko aranžira
ne seveda).

Zasedba igra tudi 
slovenske ljudske in 
ponarodele (aran
žirane v stilu am- 
bientalnega jazza): 
N’mau čez Izaro, 
Kje so tiste stezice, 
Mojčina pesem (iz 
filma Kekec) itd. 
Leta 2008 nastopi
la na festivalu Lent 
v Mariboru.

Zasedba:
I lerman Gaiser, kontrabas 
Aleš Zorec, bobni 
Marko Korošec, kitara 
Karmen Zinrajh, vokal 
Jaka Ahačevčič, saksofon 
Robert Ožinger, klaviature

Mali

Sfelabfest09 na 
drajeršohtu

RED FIVEPOINT STAR OVERFLOW KUD IDl/OTI STROJMACHINE
KRESHESH NEPIIASH THE RUDE SKAKKERS CHAOSSTAR KIUINC OPTIOH S10VIHJEN DELAVSKA GODBA TRBOVLJE 

10.7 IN 11.7.2009 SLOVENIJA TRBOVLJE* "DRAJERS0HT"

Klub zasavskih študentov Šklab je bil organizator pr
vega Šklabfesta 10. in 11. julija 2009 v Trbovljah, ki 
je ponudil neverjeten nabor nastopajočih skupin zvr
sti ska, punk...
Dogajalo se je na drajeršohtu na unikatni lokaciji dvori
šča bivše rudniške strojnice, ki je predstavljala srce in dušo 
rudnika in s tem nekoč industrijsko razvitega Zasavja. Fe
stival na dvorišču bivše rudniške strojnice je otvorila De
lavska godba Trbovlje.
Prvi večer so nastopili škotske punk legende Exploited, 
švedski skate punkerji Millencolin, hrvaški punk rockerji 
Overflow, industrialci Strojmachine, v sobotoso bili na sce
ni The Toy Dolls, ska pionirji The Skatalites, legendarni 
KUD Idijoti, domači ska prvaki Red Five Point Star ter 
lokalne zasedbe Kreshesh Nepitash, The Rude Skankers, 
Chaosstar, Slovinjen in Killing Option.

Obiskovalcem Šklabfesta je bilo omogočeno kampiranje, 
ki pa v hladnem in deževnem vremenu ni bilo najbolj pri
jetno. To pa ljubiteljev glasbe ni odvrnilo od obiska. Pripra
vljen pa je bil tudi pester spremljevalni program.

MaH
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V trboveljskem hramu kulture so že na začetku počitnic postregli s programom gledališkega
abonmaja za prihajajočo sezono 2009/2010.

Pred nami je 52. abonmajska sezona v Delavskem domu 
Trbovlje, ki zopet postaja eno ključnih prizorišč kulturnega 
utripa v naših krajih. Ne glede na nestabilno gospodarsko 
in finančno stanje in omejene finančne zmožnosti, so abo
nmajsko ponudbo v sezoni 2009/2010 ne samo ohranili, 
ampak tudi nadgradili in razširili. V letošnji sezoni ponu
jajo dva abonmaja: ZELENEGA in RDEČEGA.
Program Zelenega abonmaja uvaja v Trbovljah že skoraj 
pozabljene žanre, kot sta balet (HAMLET) in drama (D. 
MAMET). Tudi komedije Zelenega abonmaja so na visoki 
uprizoritveni in umetniški ravni (B. NUŠIĆ, W. ALLEN). 
Zeleni abonma bo razvajal zahtevnejšo publiko, bo razno
vrsten in vizualno bogat in se bo dogajal ob četrtkih.
Rdeči abonma je lahkotnejši, namenjen tudi mlajšemu ob
činstvu. Skozi komedijo in smeh ohranja družbeno kritič
nost in na lahkoten način skuša spregovoriti o hudičevo re
snih stvareh (SAHIB, KRPAN vs. BRDAVS..,). Z Rdečim 
abonmajem vzpostavljajo kvaliteto smeha, ki naj ozavešča 
in razsvetljuje. Rdeči abonma bo zadovoljil publiko na ko
munikativen, humoren in družbeno kritičen način.

Dosedanji abonenti so vabljeni k vpisu za novo sezono od 
24. do 28. avgusta 2009 od 8.00 - 14.00 V tem času si 
lahko zagotovijo svoje dosedanje sedeže. Za nove abonen
te bodo na voljo v DD Trbovlje od 31. avgusta do 11. sep
tembra 2009 od 8.00 - 14.00
Abonma bo mogoče plačati v dveh obrokih, prvega ob 
vpisu, drugega v decembru 2009. Cene abonmajskih kart 
se gibljejo od 45 0 do 65 O-
Cena vstopnice za izven v sezoni 2009-2010 bo 12,50 eur. 
Vsak delavnik v dopoldanskem času so v tajništvu Zavoda 
za kulturo Delavski dom Trbovlje , Trg svobode 1 la, Tr
bovlje dosegljivi in tudi na telefon (03) 56 33 481 ali po 
elektronski pošti: ddt@siol.net

MaH

Itnmiiijskfe

Slovenske knjigarne in Gospodarska zbornica Slove
nije so pripravile prikaz najbolj priljubljenih knjig za 
odrasle in največje uspešnice oddelkov z otroškimi in 

mladinskimi knjigami.
To sta prvi vseslovenski lestvici, ki nista vezani na posamezno 
založbo ali knjigarno in vključujeta vse naslove, ne glede na 
založnika. Upoštevali so le prodajo fizičnim osebam. Prvič je 
bila objavljena lestvica konec maja, vendar tudi v juniju osta
jata prvi mesti na lestici nespremenjeni.
Naj H) za odrasle: Goran Vojnovič: Čefurji raus!, Lawson 
Nigella: Kuhajmo z Nigello, Raymond Kluun: Pride ženska k 
zdravniku, Rhonda Byrne: Skrivnost, Raymond Kluun: Vdo
vec, France Bučar: Slovenci in prihodnost, Špela Perc: Lepo
ta v gibu, Peter Kelder: Vrelec mladosti, Željko Kozinc: Moje 
najljubše poti, Nejc Zaplotnik: Pot;
Naj 10 za otroke in mladino: Stephenie Meyer: Somrak, 
Stephenie Meyer: Mlada luna, Stephenie Meyer: Mrk, Seve
rine Clochard: Hura za punce, Daisy Meadows: Živa, igriva 
vila, Philip Waechter: Jaz, Daisy Meadows: Dora, sladko
vodna vila, Antoine De Saint-Exupery: Mali princ, Monika 
Finsterbusch: Princeska Lili in delfin, Kajetan Kovič: Maček 
Muri. V zasavskih knjižnicah so zagotovo naj 10 na razpolago 
za branje mladim in malo manj mladim.
Po knjigo in na bazen!

MaH
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^Odločili smo se, da bralcem predstavimo nekaj Zasavcev, ki jih srečujejo^ 
živijo z njimi ali blizu njih in bi si želeli vedeti o njih, njihovem

življenju in konjičkih nekaj več.
v

Spegu za

Poč Iva iška
Dejan Počivalšek, Radečan, ki ga mnogi poznate zaradi vožnje s splavom po reki Savi. morda 

zaradi igranja na klarinet in saksofon pri Pihalnem orkestru radeških papirničarjev. kot igral
ca pri gledaliških skupinah v Radečah in na Dolu pri Hrastniku, ali ker vas je lepo postregel v

industrijski prodajalni Steklarne Hrastnik.

Česa iz svojega otroštva ne boste nikoli 
pozabili?
Moje otroštvo je obsegalo kar nekaj 
zanimivih in nepozabnih dogodkov. 
Najbolj mi je ostalo v spominu druže
nje s prijatelji iz ulice, ko smo se v zgo
dnjih jutranjih urah zbirali in odhajali 
za reko Savo ribarit. Naš ulov smo več
krat odnesli v pekarno in ga zamenjali 
za kekse, ki so mi predstavljali enega 
od glavnih obrokov v mojem otroštvu. 
Če pa je bil ulov slab, sem si kekse brez 
vednosti staršev sposodil kar doma, 
kar je kasneje povzročilo kar nekaj za
drege pri moji mami, ko jih je hotela 
postreči svojim obiskom.
Kateri od vaših učiteljev ali profesorjev 
vam je pustil neizbrisen pečat?
Brez pomisleka lahko trdim, da je bil 
to moj profesor klarineta, gospod Jože 
Rus, ki me je naučil prvih prijemov 
na klarinetu. Najina skupna pot se je

Dejan in sin Janez rada ribarita

začela leta 1972, ko sem se vpisal v 
glasbeno šolo in sem se zaradi njego
ve strokovnosti in ambicioznosti leta 
1975 včlanil v Pihalni orkester rade
ških papirničarjev, kjer igram še danes. 
Opišite nam na kratko vaše šolanje in 
strokovno izpopolnjevanje.
Po končani osnovni šoli v Radečah 
sem nadaljeval z izobraževanjem v 
Krškem na Srednji tehnični šoli. Po 
poklicu sem strojni ključavničar, pred 
leti pa sem se dodatno usposobil za tu
rističnega vodnika po Zasavju.
Zaradi spleta dogodkov zdaj delam v 
industrijski prodajalni Steklarne Hra
stnik. Človek mora pač delati, se pri
lagajati vsakršni situaciji in ne čakati, 
da te usmerjajo drugi. Šola življenja je 
tista, ki da največ možnosti kaj in kako 
naprej ali v določenem trenutku.
Kdo vas je najbolj razočaral in kdo 
najbolj presenetil v življenju?
Najlepše presenečenje sta mi pripravi
la moja starša, ko sta se odločila za na
kup zemljišča, na katerem smo s sku
pnimi močmi zgradili hišo, Id je danes 
dom moje družine. Tako kot vsi ljudje, 
sem tudi sam v' življenju doživel nekaj 
razočaranj, katera pa raje ne podoži
vljam. Do ljudi imam poseben odnos 
in poskušam svoje vedenje spreminjati 
v odnosu do njih.
Če bi še enkrat lahko izbirali, bi izbra
li drugačno življenjsko pot?
Vse, kar bi v svojem dosedanjem ži
vljenju spremenil, je izbira poklica. Če 
bi imel možnost ponovne izbire pokli
ca, bi si sigurno izbral pot v glasbo, saj 
mi le-ta veliko pomeni. Z življenjem 
na splošno sem zadovoljen, saj mi dru
žina in prijatelji vedno stojijo ob strani 
pri mojih odločitvah.
Kaj se vam je zgodilo v življenju nepo
zabnega?
Kot za večino moških, je tudi zame

V Glasbeni šoli Radeče je Dejan igral na 
klarinet, njegova sestra Leonida flavto, na 
klavirju ju je spremljal profesor Sotlar

očetovstvo pomenilo nekaj nepozab
nega. Najprej se mi je leta 1990 rodila 
hči Špela tri leta kasneje še sin Janez. 
Oba imam neizmerno rad in se z njima 
veselim vsakega njunega uspeha, a sem 
jima v oporo ob vseh težavah.
Kako bi opisali svoj vsakdanjik?
Moj vsakdan je zelo natrpan, saj mi 
prostočasne dejavnosti, poleg redne 
službe, vzamejo precej časa in energi
je in najbolj to občuti moja družina. 
Po naravi sem dinamičen človek in 
kot kozorog imam rad, da so vse stvari 
skrbno načrtovane in tako tudi opra
vljene. Cesar se lotim, želim opraviti 
kar se da najbolje. Ker sem član različ
nih društev, je vedno potrebno dejav
nosti prilagajati med seboj. To lahko 
zame pomeni težavo, saj se večkrat 
zgodi, da ne morem biti hkrati na dveh 
različnih krajih. Vsakdan je drugačen, 
zato večkrat zjutraj ne vem, kako se 
bo dan odvijal.
Kam se odpravite, ko si želite sprosti
tve?
Najbolj se sprostim v naravi. Zelo rad
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hčerkin maturantski ples: Spela, Janez, Vanja, Dejan

hodim v gore, kamor z veseljem pope
ljem tudi prijatelje in znance. V gorah 
se sprostim in uživam ob pogledu na 
neokrnjeno naravo, tako si napolnim 
»baterije« za današnji hiter tempo ži
vljenja. Kadar pa primanjkuje časa za 
sprostitev, se najraje odpravim na naše 
zemljišče, kjer z družino kaj postorimo 
in se poveselimo.
Pogosto potujete na izlete, potovanja 
ali letovanja v tujino?
Moram priznati, da nerad potujem v 
tujino, razen vsakoletnega poletnega 
oddiha na morju z družino. Kot sem 
že povedal, se raje odpravim na vikend 
izlete v gore.
Prosimo, zaupajte nam, kje se »srečuje
te« s kulturo?
S kulturo se tako rekoč srečujem vsak 
dan. Sodelujem radeškem Pihalnem 
orkestru papirničarjev, v dveh gledali

ških skupinah Gle
dališkega društva 
Radeče, kjer jeseni 
pripravljamo prvo 
igro na prostem, z 
naslovom Rokov
njači. V Gledali
škem društvu Dol 
pri Hrastniku smo 
se pred kratkim 
predstavili s kome
dijo Večna lovišča. 
Rad pogledam tudi 
kakšno dobro gleda
liško igro, predvsem 
komedijo.
Katera domača 
opravila imate radi 

in katerim se najraje izognete?
S svojim delom vedno rad presenetim 
svoje najbližje. Poprimem za vsako 
delo in težko bi se opredelil, katerega 
ne maram. Če imam čas, se trudim, da 
priskočim na pomoč tudi prijateljem 
in znancem. Pripravljen sem opravlja
ti kakršnakoli dela, naj si bodo go
spodinjska, v okolici hiše ali v hiši. 
Moram povedati, da če se le da, se rad 
izognem popravilom avtomobila, saj 
zato obstajajo servisi.
Če bi lahko, bi se preselili na samoten 
kraj in živeli povsem drugačno življe
nje?
Ko sem preobremenjen ali ko mi gre 
kaj narobe, bi rekel da. Ko sem v slabi 
fazi, tudi pomislim, da bi za določen 
čas odšel na samoten kraj s svojimi 
najbližjimi. Tam bi imeli dovolj časa

Na splavu

drug za drugega. Verjetno pa bi se ta
kšnega načina življenja naveličal, zato 
je najbolje, da ostanem tu, kjer sem 
danes. S svojim načinom življenja sem 
zadovoljen, vesel sem, da se imamo 
radi, da se med seboj podpiramo in 
smo veseli uspehov vsakega med nami. 
Določene »korekture« pa bi v naše ži
vljenje prinesle več finančnih virov, da 
bi si lahko uresničili nekatere želje. 
Menite, da vam je Zasavje pustilo pe
čat, ki se ne da izbrisati ali ga raje za
tajite?
Menim, da mi Zasavje ni pustilo po
sebnega pečata. Res je, da sem v mla
dosti več dni preživel v Zasavju. Na to 
obdobje imam lepe spomine, ki jih ne 
bom nikoli pozabil. Danes rad živim 
v Radečah, ki so nekako na meji med 
Zasavjem in Posavjem, v službo hodim 
v Hrastnik. V obeh predelih se dobro 
počutim.
Koliko prijateljev iz mladosti vam je še 
ostalo?
V mladosti so se stkale tako močne 
vezi prijateljstva, da so te vezi enake 
še danes. Lahko rečem, da imam iz 
otroštva dva zelo dobra prijatelja, na 
katera se lahko zanesem v vsakem tre
nutku. Poleg njiju sem v različnih ob
dobjih in priložnostih srečal in stkal 
prijateljstva z mnogimi ljudmi, s ka
terimi se trudim biti iskren, pošten in 
odkrit. V življenju mi prijateljstvo po
meni zelo veliko in sem ponosen, da 
imam veliko dobrih prijateljev.
Povejte svoj moto, ki vas spremlja v ži
vljenju.
Življenje jemljem z veliko mero odgo
vornosti, spontanosti, odkritosti .... 
Vse te vrednote me spremljajo in me 
označujejo kot človeka, kakršnega me 
poznajo doma, prijatelji, sodelavci, 
znanci oziroma ljudje s katerimi vsto
pam v stik. Na svoje življenje gledam 
pozitivno in poskušam pozitivno ener
gijo prenašati tudi na druge. Želim, da 
me sprejmejo ljudje takšnega kot sem.

Beseililo : Irena Vozelj, 
žslike : fotoarhiv Dejan Počivaliek
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Speed tninton:

moMiß m 4Qbm
a v/ljpn osit

Speedmintonu gre zahvala za boljši ter bolj zdrav nivo telesne pripravljenosti letošnjega poletja.
Maria Sharapova, igralka na teniški ATP lestvici, pravi, da 
je to najboljša možna vadba. Speedmintonu gre zasluga za 
njeno vitko postavo, poleg tega pa je vadba tudi zabavna. 
Rezultati kažejo, da je ta novi šport najboljši pripomoček 
za dobro fizično pripravljenost. Pri tem mladostnem špor
tu se hitro počutite uspešno, vadba je preprosta in lahko 
porabite tudi do 1000 kcal/uro. Igrate lahko kjerkoli in 
kadarkoli, po zaslugi night speeder-jev (nočne lučke) tudi 
ponoči! Pri igri ne potrebujete mreže, tako da res ni več 
izgovorov zakaj ne bi preizkusili tega načina vadbe. Po tr
ditvah profesorja U. Weberja iz Berlina, vadba celo dobro 
vpliva na kardiovaskularni sistem. Profesor Weber prav 
tako trdi, da ta vadba ne povzroča velikega pritiska na ra
menski sklep, vsaj ne večjega kot domača opravila. 
Speedminton je že nekaj časa na voljo tudi v Sloveniji, 
tudi v Zasavju, v Športnem društvu Speed Trbovlje (Trg 
Franca Fakina 2b, 1420 Trbovlje, katerega predsednica 
je Jana Naraglav, gsm: 031 733 378, e-mail: sdspeed® 
loparji.si
Minilo je že eno leto odkar so se srečali na mednarodnem

turnirju v Kranjski 
Gori.
Čas je, da se jim 
pridružite na dru
gem turnirju, ki bo 
potekal v soboto
29.8.2009 od 9 
ure dalje. Igra bo 
na mivki, ravno 
tako kot v prete- 
klem letu. Ker pa 
bodo letos pripravili še nekaj dogodkov po turnirju, vabijo, 
da se jim pridružite in preživite noč v Kranjski Gori.
In kaj se bo dogajalo po turnirju? Najprej sledi skupna ve
čerja in potem karaoke shovv, kjer bodo preizkusili še gla
silke.
Pridružite se in poskrbite, da tokrat zmaga ostane v Slove
niji. Več informacij vam je na voljo na spletni strani www. 
speedminton.si.

ŠD Speed Trbovlje

Plavanje:

Miting" Veronika
Plavalci so se v soboto v Kamniku pomerili na tradicionalnem 8. Veronikinem mitingu.

Med skoraj 500 plavalci iz 22 slovenskih klubov je izstopa
la predvsem Anja Klinar iz Žita Gorenjke Radovljice. Kli
narjeva je nastopila v vseh osmih disciplinah in se šestkrat 
zavihtela na stopničke. Najboljši posamični izid je z 28,08 
na 50 prsno dosegel Matjaž Markič.
V odsotnosti nekaterih trboveljskih plavalcev, ki so doma 
pridobivali prepotrebno samozavest na treningu, so se tega 
tekmovanja udeležili predvsem mlajši in pa tisti starejši, 
ki so pričeli z specialnim treningom, ko pride v ospredje 
predvsem tekmovalna hitrost.
Namen tega tekmovanja je bil predvsem preverjanje forme, 
saj je v danem trenutku še možna korektura programa v 
smislu specialne priprave, ki bo na državnem prvenstvu še 
kako odločilna.
Ob tako močni konkurenci, kot je bila tokrat v Kamniku, 
je bilo iluzorno pričakovati medalje, odločilna pa je bila 
poteza organizatorja, saj je razpisal le dve kategoriji. Na
mreč, tekmovalo se je le v letniku »94 in starejši, ter »95 
in mlajši. Ker pa so bili tako naši plavalci najmlajši v kate
gorijah je bilo priti do medalj »misija nemogoče«! Da si je 
takšen način tekmovanja organizator privoščil, pa obstaja 
samo en razlog: čim manjši stroški za izvedbo mitinga! 
Manjši denarni sklad nagrad, ter manjše število medalj za 
plavalce. To pa za popularizacijo plavanja najmlajših, seve

da ni najbolje.
Tekmovalo se je v 50 in 100-metrskih disciplinah, v vseh 
stilih in do final se je uspelo prebiti naslednjim trbovelj
skim plavalcem:
- Nejcu Kosu 2x5. mesto na 100 prosto in 100 hrbtno

- Klari Volaj, Id je osvojila 6. mesto na 50 prsno
- Burgar Janu na 8. mesto na 100 hrbtno, ter
- Nini Kos, 8. mesto na 100 hrbtno

»Evropsko mladinsko prvenstvo« v Pragi
0b spodbudnih rezultatih, ki sojih plavali plavalci v Kamniku, pa so 

razveseljevale še informacije iz Prage, kjer je potekalo »Evropsko 
mladinsko prvenstvo« v plavanju.

Tega prvenstva, ki velja kot napoved največjih šampionov Evrope v bodoč
nosti, se je udeležila tudi Trboveljčanka Tjaša Vozel, ki je z nastopi presegla 
vsa pričakovanja. Ne le, da je odplavala vse osebne rekorde, dosegla je tudi 
nov »Absolutni rekord Slovenije« v disciplini 50 prsno in s tem dokazala, 
kako velik talent je in da lahko v prihodnosti nanjo računa vsa Slovenija. 
Uvrstitev v finale na 50 in 100 prsno ji je ušla le za nekaj stotink, dokazala 
pa je, da so Trbovlje bile in so še » valilnica« največjih talentov plavanja 

pri nas.
Darko Raušl

-7C\ c\\/n
16. julij 2009



Slalom na divjih vodah: h-------- r

Peter spet prvi v S)V>eto>ianieni
pošalil.

Peter Kauzer ml. je po zmagi v Panju preteklo soboto, 11. julija 2009, tudi v Augsburgu pokazal,
iz kakšnega testa je.

Naš najboljši slalomist na divjih vodah je z zadnjo tekmo 
svetovnega pokala zadal hud udarec domačinom, saj za
dnjih šest let ni nihče stopil na vrh nemških stopničk. Tako 
lahko rečemo, da je bila tekma v Bratislavi, ko ni prišel 
v finale, le trenuten spodrsljaj. 25-letni Hrastničan Peter 
Kauzer ml. pa se ne utegne pretirano veseliti teh zmag. 
»Vse tri tekme svetovnega pokala sem jemal kot pripravo 
za svetovno prvenstvo, ki bo septembra v Španiji...«
Petru, simpatičnemu Zasavčanu, čestitamo in želimo, da 
priprave za Španijo potekajo brezhibno.
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Takole je bilo na TV

Besedilo in posnetki s TV: Tanči Moljk

Plavanje:

Pokal Kopra
Plavalni klub Koper je v soboto. 4. julija 2009 gostil tradicionalni mednarodni plavalni miting.

Udeležilo se ga je 250 plavalcev iz vseh klubov Slovenije, tudi 
iz Trbovelj ter gostujoči plavalci Hrvaške, Belgije, Italije, Če
ške in Latvije.
Trboveljski plavalci so se domov vrnili /. osmimi medaljami. 
Prebrodili so krizo neugodnih razmer zimskih treningov in 
s treningi pod bolj normalnimi pogoji na Letnem bazenu v 
Trbovljah, lovijo konkurenco. Tekmovalno obdobje je prešlo 
v sklepno fazo. Bližajo sc državna prvenstva, rezultati pa so 
takšni, da lahko upajo na najboljše.
Kolajne so priplavali:
- Primož Podbregar, 1. mesto na 200 prosto, ki z vsakim na

stopom izboljšuje svojo disciplino in dosega tudi točkovno 
najboljši rezultat v klubu

- Rok Leskovec, 1 .mesto na 100 prsno in 3.mesto na 50 pr
sno, ki je prebrodil krizo zaradi netreniranja ob zaključku 
šole

- Alen Firšt, 2. mesto na 200 mešano pri kadetih
- Luka Zupan, 2. mesto na 200 mešano, a v mladinski kon

kurenci
- Peter Vozel, 2. mesto na 50 hrbtno
- Valentina Budimir, druga ravno tako na 50 hrbtno
- Jan Burgar, bronast v konkurenci leto starejših na 50 hrb

tno, ter
- Klara Volaj, najmlajša plavalka našega kluba, 3. na 50 prsno 
Poleg medalj trenerje veseli tudi rezultatski napredek, ki ga 
nekateri plavalci dosegajo. Bližajo se državna prvenstva, tako 
da se forma že načrtuje za točno določen dan. Da je to zelo 
zahteven postopek, pa vedo trenerji, ki se ukvarjajo z mono- 
strukturnimi cikličnimi športi, ki poleg tega, da trenirajo pla
valce različnih starosti in spola, ne zanemarjajo tudi individu
alnih sposobnosti plavalcev.

Za najboljši posamični izid na mitingu je poskrbel reprezen
tant domačega kluba Matjaž Markič, ki je 50 m prsno prepla
val v 28,06 sekunde (933 točk). Markič je bil uspešen tudi na 
50 prosto z dosežkom 23,85.
Med dekleti je izstopala reprezentantka kranjske Zvezde Ta
nja Šmid, ki je ob odsotnosti trboveljskih najboljših plavalk 
prsnega sloga, tudi naše Tjaše Vozel, ki je na Evropskem mla
dinskem prvenstvu v Pragi, na 50 m prsno z 32,67 za vsega 15 
stotink sekunde zgrešila državni rekord Tamare Sambrailo iz 
leta 2004 in dosegla drugi najboljši slovenski izid vseh časov. 
Šmidova, letos tudi potnica za SP v Rimu, je bila najboljša 
tudi na 100 prsno in 200 mešano.

Od lene: Jan Burgar, Darko Rauil, Teter Vozel. Primož Podbregar, 
Alen Firšt, Rok Leskovec ter Luka Zupan.

Besedilo in slika: Darko Raušl
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Nagradna križanka
Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 25. 
«7. 2009 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, p.p. 
79, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom NAGRADNA 
KRIŽANIČA št. 14/2009. Fotokopij ne upoštevamo, 
prav tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo prispele na 
dopisnicah in na njih ne bo nalepljeno geslo, izrezano 
iz Zasavčeve križanke. Poleg svojega točnega naslova 
pripišite še davčno številko, ker vas v nasprotnem 
primeru ne bomo mogli nagraditi.

Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna- 
Slaščičarna-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti 
20,86 EUR, lx bon za 12,52 EUR in lx za 8,35 EUR 
Izžrebanci nagradne križanke št. 13/2009

Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
1. Mojca Bagara, Čeče 53, 1430 Hrastnik
- bon za 20,86 €
2. Lucija Cvirn, Dolenja vas 47, 1410 Zagorje
- bon za 12,52 €
3. Mojca Požar, Obrtniška 13, 1420 Trbovlje
- bon za 8,35 €

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

V TRGOVINI JAKA IN MAJ V ZAGORJU 
ZOPET UGODNE CENE KEKSOV

NJAMI, KAKO S LASTNI...TAKO DOMAČI

AKCIJA

DOMAČI NAVADNI KEKSI PAKIRANI 850 g

samo 2,50 € 

VABLJENI
POSEBNA PONUDBA TRAJA 

OD 16.07. DO 29.07.09

TRGOVINA JAKA 
C.9. AVGUSTA 107, ZAGORJE 

TEL: 035660280

TRGOVINA MAJ 
C.ZMAGE 12 A, ZAGORJE

AH se prepoznate?

Ste se prepoznali? Ste na sliki v krogcu zagotovo vi? Zdaj 
pa brž na prvi telefon v vaši bližini in pokličite Marto na 
041 410 734. Povedali boste svoj naslov in poslali vam 
bomo bon za dve pici in dve kokakoli v Pizzeriji Čebeli
ca na Izlakah. Čas imate do petka. 24. 07. 2009, po tem 
dnevu bo bon ostal v uredništvu in počakal na naslednjega 
Zasavca in novega bralca.

PIZZERM ČEBEUCA

VRA6CYI6 motej 
Volrozofjero 2. IZLAKE. Tel.: OS/56-74-157

Kuhamo s Stašo

Mešane gobe s 
paradižnikom

Sestavine:
I kg mešanih gob (jurčki, lisičke, šampinjoni...),

40 dag paradižnika češnjevca, nekaj vejic timijana, 
3 stroki česna, olivno olje, sol, poper, sladkor.

Priprava:
Gobe očistimo. Jurčke narežemo na lističe, lisičke in šampinjone 
prerežemo ali pustimo cele, če so zelo drobni. Paradižnike ope
remo in prerežemo na pol.Vejice timijana oplaknemo, osušimo in 
osmukamo lističe.V ponvi segrejemo štiri žlice olja, dodamo gobe 
in pražimo pet minut.Vmes dodamo tanko narezan česen in timi
jan. Dodamo tudi paradižnik,začinimo s soljo, poprom in ščepcem 
sladkorja. Dušimo še približno pet minut in takoj postrežemo. 
Dober tek!

Staša



Drage bralke, cenjeni bralci! Poletje je za marsikoga čas za oddih. Plaže se napolnijo, planinske poti še bolj oživijo. 
Priložnost za počitek imamo, a vprašanje je, kako jo izkoristimo. Velikokrat se počitniško veseljačenje konča z utru
jenostjo, zato dopustniški dnevi izgubijo svoj smisel. Pri njih gre bolj za odklop od pritiskov utirjenega življenja, ki 
ga živimo večino leta. Dopust omogoča, da zamenjamo okolje in se lažje sprostimo. V takšnem razpoloženju smo 
bolj odprti za soljudi, bolj prebujene pa so tudi naše strasti. Slednje so dvorezni meč, zato jih moramo znati krotiti. 
Kdor je gospodar strasti, je gospodar svojega življenja. Naj bo ta resnica naša vsakdanja spremljevalka. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

RAZKOŠJE
Sanjarjenje 

v domači rebri, 
rožnata odejica 

travic, rož, 
obrobljena 

s karminasto resavo.

Na višnjevi sinjini, 
v poletnih srajčkah, 
poplesujejo oblački.

Godci murni 
na črne gosli 
godejo mi: 

sanjaj, 
sanjaj.

Vlado Garantini

POSLEDICA

Del našega 
nezadovoljstva 

je posledica tega, 
da smo do sebe 

občasno preveč zahtevni.

Na trenutke 
se odklopimo, 

miselno s poči j mo, 
preudarno 

vse premislimo 
ter bodimo 

umirjeni in pohlevni.

Darko Blaznik - Darčk

PALME IN MORJE
Palme in morje, 

tam daleč obzorje, 
že sonce zahaja, 

v druge kraje odhaja.

Ob sončnem zahodu 
morje gori, 

škrlatno rdeče 
strasti nam budi.

V večernem mraku 
se ptica podi, 

išče si partnerja 
za prek noči.

Rahla meglica 
sc na morje spusti, 

skrije se barka, 
le duh se v jadra lovi.

Prižgejo se nočne luči, 
to je romantika, 
ki vsak si jo želi 

živeti s svojimi prijatelji.

Tako se začne, 
ko prijateljstvo zlije 

se v romantične vode, 
iz katerih se nove 

ljubezni rode.

Andrej Režun

UŽIVAJTE V ČARIH
MORJA IN SONCA!

V SPOMIN 
NA HČER
Leta minevajo, 

tebe več ni, 
nesrečna edina 

najina hči.

Zakaj se moralo 
je to zgoditi?
Na povelje 

se ne da ljubiti: 
kar hoče od nje, 
ne more imeti, 
na silo sreča 
se ne da ujeti 

in nekoga ponovno objeti, 
če ti s smrtjo grozi.

Le kaj storiti 
v nemoči njeni 
proti njemu, 

ki mračne ima nakane? 
Se upre srce, 

vse v njej kipi, 
in pride zver, 

življenje vzame, 
zada ji še poslednje rane 

in njena hči 
brez mamice ostane.

Maks Marinčič

»Ljubosumnost je pomanj
kanje spoštovanja do lju

bljene osebe.«

(Ivan Bunin)
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Aleksij Porednih:

SLEPI ZA PRIHODNOST
Danes bom nekoliko izzival. Ugota
vljam namreč, da številni delavci pro
padlih podjetij tarnajo in jokajo nad 
kruto usodo. »Trideset let sem delala 
tukaj, zdaj pa nisem vredna nič,« je 
slišati iz ust obupane delavke. Ljudje 
se tako navadijo na podjetje, delovno 
mesto in sodelavce, da mislijo, da se 
jim je podrl svet, ko pride čas za ne
pričakovano ločitev. V tolikšni meri so 
vpleteni v dramo, da ne uspejo videti, 
da je to samo konec nekega obdobja 
in priložnost za začetek nečesa no
vega, morda boljšega. Na kratek rok 
se res ni lahko soočiti s poslabšanim 
socialnim položajem, a vprašali bi se 
lahko, kje so bili ti ljudje v preteklih 
letih.

Ze dve desetletji živimo v kapitaliz
mu, pa mnogi iz »stare garde« še ve
dno mislijo, da bodo dočakali 'penzijo' 
v podjetju, v katerem so začeli delati. 
To je povsem zgrešena logika, saj v ka
pitalizmu kaj takšnega uspe le manjši
ni delavcev. Zaposleni v velikih podje
tjih tekstilne, usnjarske, obutvene in 
podobne industrije, ki zaposluje veli
ko nekvalificirane delovne sile, imajo 
še manj možnosti, da si »prislužijo po
kojnino« pri enem delodajalcu. Ogro
mno ljudi pri nas se tega dejstva še 
vedno ne zaveda. Ostajajo zaslepljeni 
s socialističnimi iluzijami o dosti dela 
za vse in večnih 'fabrikah'.

»Nesmrtni« socializem se je na evrop
ski celini že zdavnaj zrušil v prah, zato 
bi bil že čas, da si nalijemo čistega 
vina tudi glede kapitalističnega ustro
ja zaposlovanja. Danes delodajalec 
odslovi delavca ne le v primeru, da gre 
podjetje v stečaj, ampak vedno, ko ga 
ne potrebuje več. Kapitalistična pod
jetja niso socialne ustanove, ampak 
tovarne za proizvodnjo dobička. Če 
so uspešne, so njihovi zaposleni po
sledično socialno preskrbljeni, če niso, 
si morajo socialno varnost zagotoviti 
drugje. Država sicer lahko pomaga, 
a le do določene mere in določenim 
skupinam ljudi. Kdor je sposoben de
lati, si mora prej ali slej najti svoj vir 
prihodka.

Človek, ki se tega zaveda, ni na robu 
obupa, ko ga odpustijo, ampak se tre
zno poda novim priložnostim naproti. 
Za nekvalificirane delavke in delavce 
je to veliko lažje reči, kot storiti, a 
zdravim in sposobnim med njimi ne 
bi smelo biti nemogoče znova priti na 
zeleno vejo. Potreben je le miselni pre
mik. V preteklih letih so se zadovolji
li z 'ziher' službo, zato so pozabili na 
ključno dejavnost - samorazvoj. Niso 
vlagali v lastno izobraževanje in oseb
nostno rast, kar jih ob izgubi dolgole
tnega 'šihta' tepe. Preveč so bili gotovi 
v to, da bodo pokojnino dočakali v 
podjetju, kjer so zdaj izgubili delo.

Ali se sprašujete, zakaj smo ljudje sle
pi za prihodnost? Razlog je v tem, da 
smo v mislih priklenjeni na sedanjost. 
O prihodnosti sklepamo na podlagi 
sedanjosti. Če podjetje dobro sto
ji danes, mu bo dobro šlo tudi jutri. 
Takšno sklepanje je velika neumnost, 
vendar se ga večina ljudi drži kot pija
nec plota. Poglejmo v preteklost, reci
mo 200 let nazaj, kar je v primerjavi 
z dolžino človekovega življenja veliko, 
v primerjavi s časom obstoja človeške 
vrste pa praktično nič. Prevozno sred
stvo je bil voz z lesenimi kolesi, zašči
tenimi s kovinskim okovjem. Čez dve 
desetletji se je pojavil prvi vlak. Ljudje 
so se mu smejali.

Smeh je izraz začudenosti ob nečem 
novem, česar so se spomnili, se spo

mnijo oziroma se bodo spomnili vizi
onarji. To so tisti, ki zaznavajo seda
nje potrebe in so z mislimi usmerjeni 
v njihovo zadovoljevanje na boljši, 
inovativnejši način. Ob pojavu prvega 
vlaka si 'folk' ni predstavljal njegovih 
prednosti, zato so se mu smejali. Na
vajeni so bili na voz, ki se jim je zdel 
čisto v redu. Prepričan sem, da je bil 
izumitelj železnice, Anglež George 
Stephenson, ki je 27. septembra 1825 
s svojo lokomotivo opravil prvi javni 
železniški prevoz, deležen komentar
jev v slogu: »Pa kaj ga 'biksa' ta tip? Saj 
vozu nič ne manjka.«

To je izraz topoumnega razmišljanja, 
zaradi katerega velika večina ljudi na 
spremembe in novosti reagira šele ta
krat, ko se zgodijo. Prej se jih bojijo ali 
dvomijo o njih. Nič ni gotovo, saj je 
edina stalnica sprememba. Podobno 
kot se pripravimo na zimo, bi se mo
rali pripraviti na izgubo službe ter z 
njo povezano finančno in socialno ne
gotovost. Človek, ki ni slep za priho
dnost, se je že včeraj začel pripravljati 
na današnji propad podjetja, čeprav 
se je včeraj takšen scenarij zdel ne
mogoč. Takšno naravnanost bi morali 
preventivno poudarjati šolski sistem 
in mediji, če želimo zgraditi družbo 
ustvarjalnih ljudi, ki prispevajo k bla
gostanju vseh.

16. julij 2009 za avc
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Kino Delavski dom Trbovlje
četrtek 16.7. ob 18.00 HANNA11 MONTANA,

glasb.kom.
ob 20.00 TAXI 4, akc.kom.

petek 17.7. ob 18.00 ROKOBOREC, drama
ob 20.00 TAXI 4

sobota 18.7. ob 18.00 HAN NÄH MONTANA
ob 20.00 TAXI 4

nedelja 19.7. ob 18.00 TAXI 4
ob 20.30 ROKOBOREC

1 š- f 20.7. ob 18.00 HANNAH MONTANA
ob 20.00 TAXI 4

torek 21.7. ob 20.00 ROKOBOREC
sreda 22.7. ob 20.00 ROKOBOREC
četrtek 23.7. ob 20.00 BORBA,športna drama
petek 24.7. ob 18.00 BORBA

ob 20.00 UGRABLJENA.akc. triler
sobota 25.7. ob 18.00 UGRABLJENA

ob 20.00 BORBA
nedelja 26.7. ob 18.00 UGRABLJENA

ob 20.00 BORBA
ponedeljek 27.7. ob 20.00 BORBA
torek 28.7. ob 20.00 UGRABLJENA
sreda 29.7. ob 20.00 UGRABLJENA
četrtek 30.7. ob 20.00 BRUNO, kom.

Kino Delavski dom Hrastnik
četrtek 16.7. ob 18.00 STARI, RAD TE IMAM, 

kom.
petek 17.7. ob 20.15 ZVEZDNE STEZE, akc.
sobota 18.7. ob 18.00 

ob 20.00
STARI, RAD TE IMAM 
ZVEZDNE STEZE

nedelja 19.7. ob 18.00 
ob 20.00

ZVEZDNE STEZE 
STARI, RAD TE IMAM

sreda 22.7. ob 20.00 HANNAH MONTANA, 
glasb.kom.

četrtek 23.7. ob 18.00 HANNAH MONTANA
petek 24.7. ob 20.15 NOČ V MUZEJU, kom.
sobota 25.7. ob 18.00 

ob 20.00
HANNAH MONTANA 
NOČ V MUZEJU

nedelja 26.7. ob 18.00 
ob 20.00

NOČ V MUZEJU 
HANNAH MONTANA

sreda 29.7. ob 20.00 SRCE IZ ČRNILA, 
druž.pustol.

četrtek 30.7. ob 18.00 SRCE IZ ČRNILA

Kino Dol pri Hrastniku
petek 17.7. ob 18.00 STARI, RAD TE IMAM, 

kom.
petek 24.7. ob 18.00 HANNAH MONTANA, 

glasb. kom.

Kino Delavski dom Zagorje in Izlake
Do 31.7. ni sporeda kinopredstav!

\Q2~7

Več informacij o prireditvah na www.miaaiznami.si. 
kjer lahko tudi vpišete nove prireditve in vadbene 
programe.

SLOVENIJE 
ZDRUŽENJE ŠPORTNIH 

ZVEZ

m iMPMSKi komite Rekreativna prireditev Gorišnica teče in nordijskoOLIMPIJSKI KOMITE ^  ̂ §z

Dodatne informacije: info telefon 031 328 862, gor, 
SDort@amail.com

Spominski pohod po poteh prijateljstva Slovenija - Češka Datum: 17. in
18.7.2009 Organizator: PD Železničar Celje Dodatne informacije: pisarna 
društva in info telefon 041 792 734
Pohod Begunjščica - Vrtača - Stol Datum: 17.7.2009 Organizator: PD 
Matica Murska Sobota Dodatne informacije: Ignac prša 02 542 10 53, www. 
pdmaticams-drustvo.si
Pohod na Triglav in Sedmera jezera Datum: 17.7.2009 Organizator: PD 
Hrastnik Dodatne informacije: info telefon 03 564 51 07,03 564 21 36 
Pohod Vogel - Rodica - Črna prst Datum: 18.7.2009 Organizator: PD Mislinja 
Dodatne informacije: g. Franc 031 637 528
Pohod na Peco Datum: 18.7.2009 Organizator: PD Mežica Dodatne informacije: 
Stojan Krivec 041 857 342
Pohod na Mojstrovko Datum: 18.7.2009 Organizator: PD Prevalje Dodatne
informacije: Veronika Velžutin 041 278 697, www.Dd-Drevalie.si
Pohod po zahtevni označeni poti na Planjavo Datum: 18.7.2009 Organizator:
PD Ljubljana Matica Dodatne informacije: Maja Moškrič 041 923 990, www.
olaninskodrustvo-limatica.si
5. Gorski tek na Goro Oljko Datum: 18.7.2009 Organizator: PD Polzela 
Dodatne informacije: Zoran Štok, 041 754 778, zoran.stok@amail.com 
Pohod po zahtevni neoznačeni poti na Plazki Kuk, Travniški rob, Travnik 
Datum: 18.7.2009 Organizator: PD Ljubljana Matica Dodatne informacije: Marija 
Magajne 040 531 305, www.Dlaninskodrustvo-limatica.si 
Pohod veselih planink na Planino Ovčarija Datum: 18.7.2009 Organizator: 
PD Blagajana Dodatne informacije: Herman Rednak 031 889 684, htto:// 
Ddblaaaiana.bloasDot.com

Pohod na Jalovec Datum: 18.7.2009 Organizator: PD Kočevje Dodatne 
informacije: Tone Ožbold 041 359 768, www.Dlaninsko-drustvo-kocevie.si 
Kolesarska dirka Poljane - Stari vrh Datum: 18.7.2009 Organizator: ŠD 
Poljane Dodatne informacije: Aleš Hren 041 255 681, www.drustvo-sdooliane.si 
Pohod Srednja Ponča - Vevnica - Kotova špica Datum: 18.7.2009 
Organizator: PD Ljubljana Matica Dodatne informacije: Marko Jurič 041 572 
893, www.Dlaninskodrustvo-limatica.si
11. Spominski pohod Draga Bregarja po Fužinskih poteh Datum: 18.7.2009 
Organizator: PD Drago Bregar Ljubljana Dodatne informacije: Zvone Šere 041 
355 589, www.pdrustvo-draaobreaar.si
Kolesarska prireditev »Goni kolo« Datum: 18.7.2009 Organizator: ŠRD 
Črnomelj Dodatne informacije: Bojan Lozar 07 305 24 81, boian.lozar@siol.net 
Akcija PD Velenje »Varno v gore« Datum: 19.7.2009 Organizator: PD Velenje 
Dodatne informacije: Tone Žižmond 041 458 729, http://Dd.velenie.si 
9. Šahovski turnir za memorial Tomaža Kavarja v Gozdu Datum: 19.7.2009 
Organizator: PD Križe Dodatne informacije: Ivan Likar 041 784 175, www.trzic. 
si/strani/pdkrize
Pohod špik - Hude police Datum: 19.7.2009 Organizator: PD Dravograd 
Dodatne informacije: Jožica Heber 041 610 440, www.Dddravoarad.com 
Pohod na Stol Datum: 19.7.2009 Organizator: PD Kobarid Dodatne informacije: 
Srečko Rosič 041 473 632
Dan Kamniških planin na Kokrškem sedlu Datum: 19.7.2009 Organizator: 
PD Kamnik Dodatne informacije: pisarna društva 01 839 13 45, pdkamnik@ 
siol.net
8. Kolesarski vzpon (posamični kronometer) na Bazo 20 Datum. 19.7.2009 
Organizator: Društvo K2M Dodatne informacije: Vid Klančičar 041 887 362, 
www.k2m.si
5. Tek na Bazo 20 + pohod Datum: 19.7.2009 Organizator: Društvo K2M
Dodatne informacije: Vid Klančičar 041 887 362, www.k2m.si
3. tek na Bevkov vrh Datum: 19.7.2009 Organizator: DOP Jazne Dodatne
informacije: Janez Pisk 041 487 215, info@jazne.si
Panonski kolesarski maraton treh dežel Datum: 19.7.2009 Organizator: KK
Lendava Dodatne informacije: Marko Novak 051 662 847, www.kolesarski-kluh-
lendava.si
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Iščemo
Na omrežju 03 iščem rabljeni pralni stroj in hladilnik proti 
manjšemu plačilu ali podarjen.
Mobi 070-869-537

Najem
V najem vzamem manjše stanovanje v Trbovljah .
GSM 040-741-582

Živali
Na voljo imamo rodovniške mladičke pasme Staffordshire 
Bull Terrier. V nov dom bodo odšli razglisteni, prvič ceplje
ni, tetovirani ter veterinarsko pregledani. Več informacij 
na naši spletni strani www.Longhill-kennel.com ali tel:040- 
135-460

Na voljo imamo rodovniške mladičke nemške doge. V novi 
dom bodo odšli redno razglisteni, tetovirani, cepljeni, ve
terinarsko pregledani in primerno socializirani. Več infor
macij na naši spletni strani www.nemskedoge.net ali na 
tel.: 041 393 432.

Iščemo h o n o rar n ega /as to p n i ka na terenu za pri
dobivanje reklamnih sporočil za revijo ZASAVC.

Iščemo zastopnika na terenu za prodajo kuhar
skih in poljudnih ter strokovnih knjig iz lastne 

založbe.
Plačilo po prometu.

f %GraFlKavrUgrater
Info: 041 617 878 ali na e-mail: gracermiran@siol.net

NAROČILNICA ZA BREZPLAČNI 
MALI OGLAS

Moj naslov (ni za objavo):

mali oglasi
............. ■-■■■ •

Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico 
na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi. 
Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja oglasa in spremembe teksta 
brez obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi zakon
skih obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, 
če zraven ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so 
oglasi plačljivi!

naaradnlaiiara

rm rr
Izmed vseh prispelih kupončkov bomo izžrebali srečnega 
dobitnika/co knjižnje nagrade. Vabljeni k sodelovanju!

ime in priimek:

točen naslov:

podpis:
Izžrebanci lahko nagrade 
dvignete na upravi 
Grafike Gracer v Celju.

Tokratni dobitnik nagradne igre KNJIGE je:

JERICA MUJIČ
Keršičeva cesta 22a, 1420 Trbovlje

Že več kot 30 let...

OBLIKOVANJE, TISK, DODELAVA IN ZALOŽNIŠTVO TISKOVIN

Lava 7b, 3000 Celje
M, 00 386 (0)3 5452 666, hx., 00 386 (0)3 5473 166 

mhrmt: wvm.grofika-grater.si, «-mil: info@grafika-graicr.si

http://www.dd-trbovlje.si/ http://www.kulturnidom-zagorje.si/

Z ZASAVCEM V KINO!
Vsako številko časopisa Zasavc imate možnost dobiti 
2+2 brezplačni kinovstopnici za ogled kinopredstave

po Vaši želji v Zagorju ali Trbovljah, št. 38
Seveda pa morate odgovoriti na tokratno nagradno vprašanje: 

Napišite ime ip priimek igralke, 
ki igra glavno vlogo v filmu HANNAH MONTANA. 

Pravilne odgovore z Vašimi podatki (ime, priimek, naslov) ter 
pripisom kateri kino boste obiskali (Zagorje ali Trbovlje) pošljite 

na: Grafika Gracer d.o.o. - ZASAVC, Lava 7b, 3000 Celje. 
Izmed vseh prispelih odgovorov bomo izžrebali dva srečna 
dobitnika dveh brezplačnih bonov za kinovstopnici. Bona 
boste lahko zamenjali za poljubni kinovstopnici na bla
gajnah kinodvoran vTrbovljah oziroma v Zagorju.

Uredništvo
Tokratna srečna izžrebanca sta:

Tilen Kvas (Zagorje) in Erik Bizjak (Trbovlje)
Sponzorja: Zavod za kulturo - Delavski dom Trbovlje in Kulturni center ■ Delavski dom Zagorje.

16. julij 2009
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Kofetkanje z Mari Govejšek:

Ptft foffuintaffilteiil
Mari Govejšek je že od leta 1981, ko je postala tehnična sekretarka in od 2004 predsednica, duša

in srce Združenja borcev za vrednote NOB Trbovlje.

Do osamosvojitve Slovenije so se bor- julija, je bilo okoli sedemsto udele- 
ci družili 4. in 22. julija, ko smo pra- žencev, ki so z veseljem prisluhnili 
znovali Dan borca in Dan vstaje. Po besedam župana Bogdana Baroviča 
osamosvojitvi, ko teh praznikov ni bilo in uvodnemu pozdravu Mari Govej- 
več, so se trboveljski borci odločili, da šek. Oba sta povedala enake misli, s 
praznujejo 12. julij, rojstni dan Prve podobnimi besedami - skupaj zmoremo 
trboveljske partizanske čete, ki je bila vse! Ne pozabimo preteklosti, ko se oziramo 
ustanovljena na Vrheh v Novakovem v prihodnost. Spoštujmo ideologijo, ponos in 
hlevu, kjer zdaj stoji brunarica. zavest, da smo slovenski narod, spoštujmo
Od leta 1992 je vsako leto srečanje poštenje, mir, svobodo, delo in zahtevajmo 
borcev s prijatelji pri brunarici. Da zanj pošteno plačilo. Bodimo ponosni na 
mlajši spoštujejo vrednote NOB pove polpreteklo zgodovino, družimo sc v spomin, 
dejstvo, da je pretežna večina članov za prijateljstvo in sožitje. 
rojenih po vojni, zato Mari ponosno Ivana Laharnar je povezovala uradni 
pove, da je od njihovih tisočsto članov del prireditve. Nastopili so moški pev- 
še okoli dvesto borcev. Tako se v naših ski zbor DUT, ki ga vodi Miha Hercog, 
krajih ne pozablja na tovarištvo, spo- manjkal ni tudi .Franci Vrtačnik s svo- 
štovanje, strpnost, prijateljski odnos in jo harmoniko, ki je tudi nekdaj spre- 
medsebojno pomoč. mljala borce. Zapeli so pevci mešanega Senco tega dne so povzročili trije mla-
Na letošnjem srečanju v soboto, 1 I. pevskega zbora Delavskega kulturnega di, ki so na račun srečanja pripenjali

društva Svoboda Dobrna, ki jih vodi papirnate značke s peterokrako zvez- 
Oto Flis. do in pobirali vstopnino po 5 €, dokler
Slavko Kočar, gospodar brunarice na niso ugotovili, da je njihova prevara 
Vrheh, ves čas prostovoljno in brez- prijavljena na policiji. Za ta neprijetni 
plačno skrbi zanjo. Vsakdo, ki pride dogodek se Mari Govejšek vsem iskre- 
mimo, je presenečen nad urejenostjo no opravičuje.
brunarice in njene okolice. Zato so mu Udeleženci srečanja so bili enotnega 
Podelili posebno priznanje z upanjem, mnenja, da so naročili čudovito vreme, 
da bo še naprej imel spoštljiv odnos in ki je zdržalo vse do zaključka, do po- 
vzorno vzdrževal spominsko obeležje. znega popoldneva, da so vsi prišli do- 
Po končanem uradnem delu se je sre- mov s suhimi oblačili.
Čanje nadaljevalo do popoldanskih ur
ob glasbi, petju in tovariškem vzdušju, Besedilo: Irena Vozelj, slike : fotoarhiv 
kjer ni manjkalo partizanskih pesmi. Ivana Laharnar
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Srce Slovenije je območje, ki se razprostira od kamniških planin do dolenskih gričev ter od 
vzhodnih obronkov Ljubljane do prvih posavskih ravnic. V srčni regiji vzhodno od Ljubljane 
lahko spoznamo preplet med sodobnim življenjem ter tradicionalnim utripom podeželja. Ne
okrnjena narava ter lepo ohranjena kulturna dediščina vsaka zase vabita na obisk. Domačini 

nas sprejmejo nasmejanih obrazov in odprtih rok. Možnosti za raziskovanje je veliko.

Tematska pot Trkamo na vrata de
diščine, ki povezuje občine Kamnik, 
Komenda, Domžale, Trzin, Dol pri 
Ljubljani, Lukovica, Moravče, Litija in 
Šmartno pri Litiji, še od prej pa tudi 
občine Zagorje, Trbovlje, Hrastnik in 
Radeče, nam ponuja precej že pripra
vljenih možnosti za enodnevne izlete, 
ki jih lahko nadgradimo v večdnevne 
dogodivščine, lahko pa se prepustimo 
presenetiti in se odpravimo kar »za 
nosom«.
Center za razvoj Litija je namreč pri
pravil z naslova projekta Trkamo na 
vrata dediščine, ki se izvaja od leta 
2007 in se letos avgusta zaključuje, 
zanimivo knjižico Namigi za doživeta 
potepanja po Srcu Slovenije, ki služi 
kot vodnik za potepanja po severnem 
in zahodnem delu območja Srce Slo
venije. Več informacij o posameznih 
točkah lahko najdete na spletni stra
ni wwtv.dediscina.si. Namige pa lahko 
dobite brezplačno tudi na Centru za 
razvoj Litija (01 89 62 710, info@ra- 
zvoj.si).
Projekt, katerega nosilka je Občina 
Dol pri Ljubljani, je bil sofinanciran 
iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj iz razpisa, ki podpira razvoj 
Osrednjeslovenske regije. Poleg po
membnih korakov v smeri umestitve 
tematske mreže pod blagovno znamko 
Srce Slovenije, je bilo iz naslova pro
jekta nabavljenih tudi več počivališč in 
igrišč, ki služijo kot dodatna oprema 
pri raziskovanju območja. Končno so 
vse vključene točke naravne in kultur
ne dediščine tudi enotno označene ter 
opremljene s promocijskimi gradivi, 
izvedena je bila vrsta promocijskih do
godkov in delavnic, projekt pa so uspe
šno predstavili tudi skozi medije. 
Priložnost, ki je na strani zasavskih ob
čin je, da pripravijo podoben program 
nadgradnje tematske mreže Trkamo Besedilo in slike: Mija Bokal, Center za razvoj Litija
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V trboveljski bolnišnici so se morali sprijazniti z dejstvom, da nove bolnišnice v Trbovljah (še 
nekaj časa) ne bo. Zato pa direktorica Marina Barovič napoveduje posodobitve in obnovo ob

stoječega objekta in opreme.
V letošnjem letu bodo dokupili in posodobili medicinsko opremo v enoti in
tenzivne nege. Na področju gastroenterologije so bogatejši za nov zelo so
doben aparat z gastroskopom in ustreznim informacijskim sistemom. S tem 
bo omogočeno vključevanje v program, ki ga je potrebno izvajati na področju 
gastroenterologije in deloma na območju obolevnosti črevesja. Letošnja ve
čja naložba, ki jo predvidevajo še v letošnjem letu je obnova operacijskih 
dvoran na področju ginekologije in sanacija dela ginekološkega oddelka, ki 
v preteklih letih še ni bil saniran. To vključuje nabavo ustrezne pohištvene 
opreme za bolnice in sanacijo talnih oblog. Glede na to, da novogradnje ne 
bo, se intenzivno pripravljajo na obnovo fasade. Izvajati so začeli razširjeni 
energetski pregled, ki bo omogočil vključitev v drugi paket pridobivanja sred
stev preko Ministrstva za zdravje iz evropskih sredstev.
Večji projekt, ki je trenutno tudi v pripravi, je idejna zasnova za preselitev 
dializnega oddelka, ki deluje v prostorsko manj ustreznih oziroma ne dovolj 
velikih prostorih. Nov projekt pripravljajo tudi na področju urgentnega centra. 
Na republiškem nivoju so v teku dela za organiziranje mreže urgentnih cen
trov v Sloveniji. Tudi v trboveljski bolnišnici je predviden urgentni center, zato 
morajo pripraviti ustrezne projekte.

V teku je priprava prostorov za ureditev računalniškega tomografa (CT-ja), ki 
ga pričakujejo konec meseca septembra ali v začetku oktobra.
V primeru, da bo dovolj sredstev na razpolago, imajo v programu še dokon
čanje sanacije bolnišničnega laboratorija, ki bo v letošnjem letu pridobil dovo
ljenje za delo, kar je zelo velika pridobitev. V Sloveniji je to četrti laboratorij, 
kjer se je že opravil nadzor. Posebno priznanje gre predstojnici laboratorija 
in vsem laboratorijskim delavkam in delavcem, ki so vložili vse moči, da so 
zadostili zahtevam Pravilnika in vsem strogim pogojem, ki jih mora izpolnje
vati laboratorij v bolnici, da bo dobil dovoljenje za delo. Direktorica Marina 
Barovič je poudarila, da je bila komisija zelo stroga, njeni člani pa so bili pre
senečeni nad organiziranjem dela in zagotavljanju kakovosti laboratorijskih 
storitev v laboratoriju relativno majhne trboveljske bolnišnice in z majhnim 
številom ljudi.
Večji investicijski zalogaj v letošnjem letu je tudi nadaljevanje adaptacije sa
nitarnih prostorov za osebje in za bolnike.
Načrtov za obnovo in posodobitev trboveljske bolnišnice je veliko, uporabniki 
in zaposleni lahko upajo, da bodo vsi tudi realizirani.

Po viru: MaH

Zeliščarstvo:

OGNJIČ ali Calendula officinalis
Je enoletnica z zelenimi, rahlo dlakavimi stebli s stranskimi vejicami. Zraste 
do 60 cm visoko. Usti so sedeči, podolgovati z valovitim robom, lepljivi in 
rahlo dlakavi. Cveti od junija do oktobra in ima značilna socvetja, sestavlje
na iz cevastih in jezičastih cvetov izrazito rumene do oranžne barve. Imajo 
značilen oster vonj in so lepljivi. Ognjič ni posebno zahtevna rastlina. Najbolj 
mu odgovarja sončna lega, fina ilovnata tla, ki prepuščajo vlago, saj ne mara 
stalno mokrih tal. Razmnožujemo ga s sejanjem spomladi (april, maj). Seme 
posejemo 2 - 3 cm globoko, v razdalji 25 - 45 cm narazen. Za okrasno ali po
samično zasaditev svetujemo vzgojo sadik v topli gredi ali rastlinjaku. Seme 
v tem primeru posejemo marca, sadike pa presadimo maja.

ZANIMIVOSTI
LATINSKO IME ognjiča izhaja iz nekoč zelo razširjenega 
prepričanja, da zasveti vsak PRVI DAN V MESECU. Rimlja
ni so namreč prvi dan v mesecu imenovali KALENDE (Ca- 
lendae - calendula ). Ognjič štejejo za NAPOVEDOVALCA 
VREMENA. Če so njegovi cvetovi po 8. uri zjutraj še zaprti, 
bo ta dan deževalo. Eden od SREDNJEVEŠKIH ČAROV
NIŠKIH NASVETOV priporoča uporabo ognjiča na nasle
dnji način - vence ognjiča raztresemo pod posteljo, da nas 

varujejo med spanjem in uresničujejo sanje. Omogočajo tudi preroške sanje, 
ki so še posebej učinkovite pri odkrivanju tatu, ki Vas je okradel. UPORABA 
OGNJIČA IMA DAVNE KORENINE. V starem Egiptu so ga uporabljali npr. za 
pomlajevanje. Med AMERIŠKO DRŽAVLJANSKO VOJNO so ga uporabljali 
kar na bojišču, kjer so zdravili tudi večje odprte rane.

c\\/n

UPORABNI DELI
Uporabljamo sveža ali posušena socvetja (cvetove), ponekod tudi sveže li
ste. Za zdravilne namene običajno uporabljamo samo posušene obarvane 
dele cvetov. Socvetja nabiramo sproti od junija do oktobra in tako omogoča
mo stalno cvetenje. Svetuje se nabiranje lističev po nekajdnevnem obdobju 
lepega vremena. Nabirajo se tudi mladi lističi.

NAČINI UPORABE
Ognjič se ponaša s številnimi zdravilnimi sestavinami, zato ima širok spekter 
delovanja.
Notranja uporaba ognjiča (čaj)
- lajša tegobe pri obolenjih želodčnega in črevesnega kanala, pri želodčnih krčih,
- pospešuje nastajanje in izločanje žolča, rahlo odvaja vodo,
- pomaga pri virusnih obolenjih in pri izločanju bakterij,
- dodajajo ga tudi v mešanice čajev za pomiritev kašlja, lajšanje menstrualnih 

težav in vodenice.
Zunanja uporaba ognjiča (krema, olje, tinktura)
- je predvsem primerna za blaženje težav, povezanih z vneto ali suho kožo, kot so odr

gnine, različne opekline, suhi ekcemi, vnetja bradavic pri doječih materah (ne škoduje 
otroku), celjenje ran,

- odlično si lahko pomagamo tudi pri glivičnih obolenjih, vnetju ven, čirih ter krčnih žilah. 
V KULINARIKI se cvetni lističi uporabljajo predvsem kot barvilo za riž, juhe, 
omake, sire, sladice, saj dajejo jedem značilno »žafranasto« barvo, mlade 
lističe pa uporabljamo, da z njimi potresemo solate, omake, vendar v malih 

količinah, zaradi rahlo grenkega okusa.
Vir: Dvorec Trebnik

16. julij 2009



Člani AK Rudar Trbovlje uspešno nastopajo na 
številnih tekih

Ana Zmagovalci AK Rudar Trbovlje

V Laškem sta zmagi v svojih skupinah dosegla Jan Ber- 
čon in Aglaja Sparenblek - Gale, odličen rezultat pa so na 
krosu v Laškem potrdili z zmagami v svojih kategorijah 
Andraž Košič, Aglaja Sparenblek - Gale, Ana Kovačič in 
Janez Erjavec.
Za počitniško dejavnost je za vse osnovnošolce zanimiva 
pionirska atletska šola - PAŠ, ki deluje na stadionu Ru
darja vsak delovnik do konca počitnic od 9.00 ure dalje. 
Ob spoznavanju atletskih disciplin se udeleženci pomerijo 
na nekaj preglednih tekmovanjih, prisotne so tudi igre in, 
po končani dejavnosti na stadionu, še kopanje. Izvedbo 
celotne akcije in olimpijski tek z množično udeležbo otrok 
iz vrtcev so omogočili stalni pokrovitelji, tako bodo udele
ženci deležni tudi nekaj nagrad na tekmovanjih, hkrati pa 
bo še bogat srečelov. Vabljeni so vsi osnovnošolci, informa
cije na tel.: 031 465 618 (Pavel Kreže) ali pa vsak dan na 
stadionu.

Za AK Rudar Trbovlje: Kreže Pavel

NflŠA ZObOČNOSf ®

Matura 2009
Ponedeljek, 13. julij 2009 je bil za maturante 

končno dan za globok vdih. Objavljeni so bili re
zultati letošnje prve splošne mature.

V Sloveniji je opravljajo splošno maturo prvič v spomla
danskem roku 9221 kandidatov, uspeh pa je 84 odsto
ten. Zlati maturanti, ki so zbrali od 30 do 34 točk je 
379 iz 48 šol, med njimi jih je 33 zbralo vseh možnih 
34 točk.
V Zasavju so splošno maturo opravljali dijaki treh sre
dnjih šol Gimnazije in ekonomske šole Trbovlje, Gim
nazije Litija in Srednje tehniške in poklicne šole Trbo
vlje. Na Gimnaziji Trbovlje je od 68 gimnazijcev maturo 
uspešno opravilo 59, kar je 86,8 %, na ekonomski šoli 
je bilo od 25 dijakov uspešnih 1 7 kar pomeni 68 %, Na 
litijski gimnaziji je od 84 dijakov maturo opravilo 83 ali 
99 % od teh je 24 % prejelo oceno odlično, med njimi pa 
je tudi ena zlata maturantka. Na maturi je 90 % dijakov 
doseglo boljši ali enak uspeh kot v četrtem letniku. Na 
Srednji tehniški in poklicni šoli Trbovlje se je na maturo 
prijavilo 32 kandidatov in ena tretjina je bila uspešna. 
Med njimi je bilo precej takih, ki so šolske klopi zapu
stili že pred leti.
Na trboveljski Gimnaziji se letos lahko pohvalijo s štiri
mi zlatimi maturantkami Vesna Smodiš, Tjaša Gornik, 
Valentina Ahac in Maša Kafel.
Minister za šolstvo in šport Igor Lukšič je ob čestitkah 
uspešnim dijakom poudaril, da »...je matura pomemben 
in tradicionalen del srednjega šolstva in je zato nikakor 
ne nameravajo ukiniti...«

Mali

r
Naša bodočnost

n

Mamica ..........................................................

iz.....................................................................

želim, da novico o veselem dogodku, o rojstvu mojega

otroka, sina/hčerke.......................................

dne..................................

objavite v rubriki NfiŠA BODOČNOŠI 

v štirinajstdnevniku Zasavc.

Podpis:.......................................................

I
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Oh veselem dogodku se z Vami veseli 
ZASAVC s sodelavci!

I— — — — — — — __ __ __ _l

Naša bodočnost
21. 06. 2009
Tamara Močnik, Lukovec 37, 8294 Boštauj 

Iskrene čestitke!

i
hči Ela
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Brezposelnim dostopna kultura

Koalicija je pred dnevi podala predlog, 
da bo vlada jamčila za kredite delavcev, 
ki so po 1. oktobru 2008 ostali brez 
dela in istim osebam omogočila tudi 
obisk kulturnih dogodkov, če le ti ne 
bodo »razprodani« po normalni poti.
Brezposelnost, ki na hitro narašča in ji 
v danih ekonomskih razmerah ni mogo
če napovedati konca, je že sama po sebi 
tempirana socialna bomba. Posamezni
ki, ki so še do pred kratkim vsak dan 
odhajali na svoja delovna mesta in jim je zaposlitev, ne gle
de na višino prejetega plačila za opravljeno delo, pomenila 
vsakodnevni ritual ter življenjski ritem, so z izgubo zaposli
tve iznenada in običajno povsem nepripravljeni postavljeni 
v izjemno stresni položaj. Vsak dan pa jih čakajo še novi 
stresni dogodki, ki se jih nekateri zavejo takoj, drugi šele 
takrat, ko se problemi posledično stopnjujejo. Je že res, da 
je večina tistih, ki izgubijo delo prijavljenih na Zavodu za 
zaposlovanje in jim pripada tudi eno izmed možnih zakon
sko določenih nadomestil. Vendar omenjena nadomestila 
brezposelni osebi, še posebej v primerih, ko delo izgubita 
hkrati dva ali več članov družine, kar v zadnjih mesecih 
ni ravno redek primer, ne omogoča nič drugega kot zgolj 
preračunavanje evrov in centov, ko gre za nakupe osnov
nih živil, zmanjka pa denarja za položnice in odplačevanje 
obrokov za morebitne kredite, da o obisku kulturnih in 
drugih dogodkov, potrebnih za hranjenje duše in krepitev 
bistrega duha in samozavesti posameznika, niti ne govori
mo. Oseba, ki si je še pred dnevi lahko občasno privoščila 
vsaj ogled kakšne filmske projekcije ter se, na sicer skromen 
način, vendarle nekako uspela vključevati v tok družbenega 
dogajanja, kot to socialnemu bitju, kakršen je človek, pri- 
stoji, čez noč ugotovi, da ga je družba izključila, zavrgla. 
Ob omenjenih predlogih vlade, ko gre za posebne olajšave 
brezposelnim, je bilo slišati posamezne pripombe politikov, 
še posebej iz vrst opozicije, da vlada ravna populistično. 
Bo že držalo, vendar gre tokrat za populizem v pozitivnem 
pomenu besede. Človeku v sodobnem času za preživetje ni 
dovolj le zagotavljanje vsakodnevnih kalorij v obliki pre
hranjevanja. Sodobni človek je lahko socialno ogrožen in 
lačen v več pomenih te ogabne besede. Tudi zadovoljevanje 
kulturne lakote je zelo pomemben dejavnik vsakdana sle
hernika.
Zgodovina beleži ogromno število človeških stisk, ki jih je 
povzročila takšna ali drugačna kriza. Ljudje so se v hudih 
ekonomskih stiskah vedno nekako znašli in bili pripravlje
ni še malo zategniti pasove, potrpeti in počakati na boljše 
dni. Zategovanje pasov na področju konzumiranja kulture 
človeka bolj kot pomanjkanje obilja v prehrani počasi, a 
vztrajno in zagotovo peha na obrobje družbeno sprejemlji
vega in v obup. Obupu ponavadi sledijo družbeno nespre
jemljive reakcije, konflikti, ki samo še poslabšujejo socialno 
sliko nekega okolja. Porast alkoholizma, nasilja v družini, 
razpadlih zakonskih zvez, samomorov in različnih oblik 
kriminalnih dejanj so pogosta posledica socialnih stisk po
sameznikov.
Zgolj korak je od tempirane do aktivirane bombe. V is
kanju poti do socialnega miru so pri prizadetih ljudeh po
membne malenkosti, ki se neprizadetim zdijo samoumevne 
in posledično nepomembne.

Mcfisto

Kdo sem in kaj se mi doga j a- 
Predstavitev na ETV

Zasavje ima svoje medije, naš časopis je verjetno najstarejši 
od njih, saj smo letos napolnili 20 let. Ob tej priliki so se 
nas spomnili zasavski veterani vojne za Slovenijo in seve
da naš medijski kolega ETV, ki je tudi letošnji nagrajenec. 
Priznanja smo vsekakor veseli. To je vzpodbuda v časih, ko 
smo pripravljeni le kritizirati in svetovati kako bi bilo, če 
bi bilo.
Tako sva bili z urednico povabljeni v studio ETV, kjer sva 
prijetno pokramljali z urednikom Igorjem Goštetom (pred 
leti je bil tudi sodelavec našega časopisa) v oddaji Mediji za 
medije. Ko človek kasneje razmišlja, mu je žal, da ni pove
dal še tega ali onega, vendar je vedno tako.
Predstavili smo kratko zgodovino našega zasavskega dvaj
setletnika in sodelavce- entuziaste. Tudi o težavah je tekla 
beseda. Nekako je laže pri srcu, če lahko komu poveš, kaj 
te teži.
Dvajset let ni malo za časopis, kot je Zasavc. Nimamo 
bogatih sponzorjev, ne podpira nas nobena občina, nismo 
strankarsko opredeljeni, nismo rumeni, se pa borimo za 
vašo obveščenost in lepše Zasavje.
Bo že držalo, da smo mogoče preveč resni. Smo pa objek
tivni in realni. Tudi mi ne uspevamo biti povsod, kar tudi 
tistim, ki jim je to poklic, vedno ne uspeva. Vendar se tru
dimo, da ste na tekočem tudi takrat, ko ste doma in v udob
nem naslonjaču prebirate naš štirinajstdnevnik.
Že zadnjič sem pisala o tem, kako je težko vsakemu ustreči. 
Mi se trudimo, prav zares se trudimo! Vemo, da ni vse tako, 
kot je treba, vendar kdor dela, ta greši in obratno.
Ljudem, ki se zavedajo, da bi bilo lahko vsak trenutek, ko 
se jim zgodi kaj nepredvidenega, še slabše, nikoli ne zmanj
ka zadovoljstva nad življenjem, ki ga živijo, četudi jim le-to 
- sem in tja - pod noge vrže kakšno poleno, da se spota
knejo in padejo na nos. A ko se pobirajo s tal, sploh ne 
preklinjajo in bentijo čez tistega, ki jih je spotaknil. Ritje 
se nasmehnejo ob dejstvu, da so si sicer res potolkli nos in 
da jim iz njega teče kri, a bilo bi lahko še huje, če bi si - na 
primer- razbili glavo.
Tisti, ki znajo živeti in ceniti to, kar imajo, zlepa ne bodo 
nezadovoljni, četudi jim bo uspelo priti samo do Kredari
ce in ne tudi do vrha Triglava. Ohranili bodo dobro voljo, 
četudi bodo imeli na dopustu, na morju, ob obilici dežja le 
dva dneva sončnega vremena. Znali se bodo nasmehniti, 
četudi jim nikoli ne bo uspelo zgraditi hiše, si kupiti novega 
avtomobila ali poležavati na plažah Karibov.
Zadovoljni bodo, četudi bodo imeli v omari le eno obleko, 
le en par čevljev in četudi jim bo denarnica dopuščala, da si 
za kosilo pripravijo zgolj in samo solato in krompir.
»Bo pa jutri bolje,« bodo rekli in pljunili v roke, da se bo 
to res zgodilo.
To velja tudi za nas in naš časopis. Ne bomo ustvarjali ru
menih strani, ne bomo navijali za nobeno stranko, z delom 
ne bomo obogateli in šli na Karibe. Pisali bomo objektivno 
in neopredeljeno. Volje nam ne manjka, spodrsljaji nas kre
pijo in mi smo tu- za vas, ki ste nam zvesti!

16. julij 2009



Šolskemu vozniku Milanu so
postavili šrango

Milan Vidmar je bil celih 25 let voznik šolskega kombija na OŠ NH Rajko Hrastnik.

»Imel
nikoli nismo dožive 
li kakšne nesreče,« je 
dejal v teh dneh, ko se 

[ poslavlja pred odho
dom v pokoj. »Sevec 
bom pogrešal

postali 
veliki prijat 

so mi in jaz 
pomagal

Na zdravje!

gnil glasu 
nikoli r 
nami do 
tov...«

težavah, 
vzdi- 
jimi, -r'I
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relacijah, kamor je vozil 
poslovili: Kovk - Gore - Turje 

i mu ob zadnji vožnji nastavili 
tudi šrango, ki jo je moral Milan kar sam odstraniti. Preše 
telili so ga tudi z lepim nagovorom, iz katerega 
no nekaj misli:

otroci so navadno na koncu pouka veseli, le 
selje

snto s tančico žalosti. Izgubili bodo svojega'

lahko pošiljali svoje otroke v šolo brez 
smo ti zaupali. Prav tako naši ot 

tj hudomušni nasnteh
jih kot prijatelje

■■J
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HjV, tslovili tudi učitelji oziroma 
r j. vodstvo šole, s katerimi je vsa leta tesno sodeloval. Zaradi

podobnosti s Pestnerjem, ga ljubkovalno kličejo Oti, kar 
U, Sprejema seveda z nasmehom. Tudi na Trati ga je čakalo 

T delo, saj je moral odpeljati zadnjo vožnjo kar v kartonastem 
kombiju. Še dobro, da ga vabi v svoje vrste Erjavi Karl iz 
Desusa, ki mu bo dodelil visoko pokojnino. Srečno, Oti!

Milanom finalna vožnja na Trati
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